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Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,

unatoč koronavirusu i 
svim nedaćama koje nam je 
donijela epidemija i ovoga 
smo proljeća nastavili raditi, 
graditi i uređivati naš lepo-
glavski kraj. Pokazali smo 
da se Lepoglava voli radom!

Uredili smo - zgradu na-
še gradske uprave, okoliš uz 
rijeku Bednju i stavili ga u 
funkciju građana, novi trav-
njak i svlačionice na Sport-
sko - rekreacijskom centru 
u Lepoglavi, a u gradskom 
parku postavili novu rasvje-
tu i intenzivirali pripremu 
projekta nove gradske tržni-
ce za koju smo osigurali no-
vac u gradskom proračunu. 
U Lepoglavi ćemo graditi 
POS stanove, kako bi uz dru-
ge demografske mjere koje 
provodimo, mladima osigu-
rali lijepu budućnost u našoj 
lijepoj Lepoglavi.

Pred završetkom su i 
radovi na dva dječja vrtića, 
u Lepoglavi i Višnjici, koji 
će već ove jeseni biti u punoj 
funkciji. Našim najmlađim 
sugrađanima tako smo osi-
gurali primjeren smještaj po 
najvišim pedagoškim stan-
dardima. U ta smo dva, za 
budućnost vitalna projekta, 
uložili više od 16 milijuna 
kuna, što je gotovo 70 posto 
našega izvornog proračuna.

Ovoga smo proljeća 
intenzivirali radove na ure-
đenju nerazvrstanih cesta, 
svjesni da su te prometnice 
od vitalne važnosti za naše 
građane. Nastavili smo s ure-
đenjem vodotoka i klizišta, 
radili na rekonstrukciji elek-
trične mreže. Započeli smo 
radove na novom društve-
nom domu u Lepoglavskoj 
Vesi, u tijeku su i radovi na 
uređenju društvenog doma 
u Gečkovcu, raspisan je na-
tječaj za novi vatrogasni - 
društveni dom u Kamenici, 
u planu je izgradnja druš-
tvenog doma u Kameničkom 
Podgorju. Uskoro će krenuti 
i projekt bežičnog interneta, 
čime ćemo stvoriti uvjete 
za budući intenzivni razvoj 
našega kraja. Pred potpisi-
vanjem smo i ugovora za 
projekt mobilnog reciklaž-
nog dvorišta, a svi ti projekti 
dokaz su kako se Lepoglava 
voli radom.

Pokazali smo i socijalnu 
osjetljivost - našim umirov-
ljenicima isplatili smo uskr-
snicu, sugrađanima slabijeg 
imovinskog stanja osigurali 
smo tople obroke i pakete 
sa živežnim namirnicama, 
studentima smo isplatili sti-
pendije, obiteljima s novoro-
đenom djecom isplatili smo 
potpore, a i ove ćemo godine 
dodijeliti bespovratne potpo-
re mladim obiteljima za kup-
nju ili gradnju nekretnina. 
Započinjemo i projekt zapo-
šljavanja žena - Zaželi.

Unatoč krizi zbog epide-
mije koronavirusa, koja će se 
nažalost, odraziti i na grad-
ski proračun, nismo odustali 
od planirane podrške našim 
udrugama civilnog društva. 
Osigurali smo i potpore za 
poljoprivrednike te smo ni-
zom mjera podržali gospo-
darstvenike.

Ovim ulaganjima mije-
njamo našu lijepu Lepoglavu 
i cijeli lepoglavski kraj, doka-
zujemo da se ovakvi rezultati 
mogu postići jedino stručnim 
i upornim radom, samo za-
jedništvom, bez jeftinog po-
litikanstva i praznih priča 
pojedinih vijećnika. Konkret-
no, moram naglasiti kako su 
vijećnici SDP-a i HSS-a napu-
stili sjednicu lepoglavskog 
Gradskog vijeća 16. ožujka 
pozivajući se na opasnost od 
korona virusa i time pokaza-
li nebrigu za građane Lepo-
glave. Dužnost Gradskog vi-
jeća bila je interese građana 
staviti u prvi plan i pokazati 
kako se funkcioniranje grada 
i svih mjerodavnih službi i 
tijela odvija bez zastoja i uz 
punu prilagodbu propisanim 
mjerama zaštite - nažalost, 
skupljanje jeftinih političkih 
bodova neki puta je važnije 
od stvaranja novih vrijedno-
sti.

Lepoglava se isključivo 
voli radom!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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Isplata ovogodišnjih uskrsnica počela je 1. lipnja

Umirovljenicima 200 kuna
S prvim danom mjeseca lipnja počela je isplata ovogodišnjih uskrsnica. 
Uskrsnice su trebale biti isplaćene umirovljenicima slabijeg socijalno-eko-
nomskog statusa uoči uskrsnih blagdana, no njihova je isplata morala biti 
odgođena zbog propisanih protuepidemioloških mjera.

Pravo na isplatu ove 
jednokratne gradske nov-
čane pomoći od 200 kuna 
ostvarili su umirovljenici 
s područja Grada Lepo-
glave čija je mirovina ma-
nja ili jednaka iznosu od 
1.800,00 kuna.

- Brinući o zdravlju 
građana, posebice onih 
starije životne dobi koji 
spadaju u rizičnu kate-
goriju, te poštujući mje-
re Stožera civilne zašti-
te, morali smo odgoditi 

isplatu uskrsnica. No, čim 
su stvoreni uvjeti počeli 
smo isplatu ove pomoći 
za naše umirovljenike lo-
šijeg socijalnog statusa. 
Žao nam je da se isplata 
nije mogla organizirati 
uoči Uskrsa, no uvjeren 
sam da će ova zakašnje-
la uskrsnica, ili kako je 
neki u šali nazivaju - vi-
rusnica, i sada dobro doći 
našim umirovljenicima 
čija ekonomska situacija 
nije najbolja - istaknuo 

je gradonačelnik Mari-
jan Škvarić, podsjetivši 
da će uz uskrsnicu Grad 
umirovljenicima lošijeg 
socijalno-ekonomskog 
statusa ove godine isplati-
ti i božićnicu u iznosu od 
200 kuna.

Uskrsnicu su umi-
rovljenici mogli podići u 
Jedinstvenom upravom 
odjelu Grada Lepoglave 
od 01. do 26. lipnja.

Povodom Dana državnosti odana počast poginulim hrvatskim braniteljima

Žrtva branitelja neće 
biti zaboravljena
Povodom Dana državnosti kod centralnog križa na gradskom groblju u Le-
poglavi odana je počast poginulim hrvatskim braniteljima. Tom su prigodom 
gradonačelnik Marijan Škvarić, predsjednik Gradskog vijeća Robert Dukarić, 
zamjenik gradonačelnika Hrvoje Kovač te gradski vijećnici i članovi mjesnih 
odbora, položili vijence.

Počast poginulim bra-
niteljima odali su i člano-
vi obitelji poginulih bra-
nitelja s područja Grada 
Lepoglave te predstavni-
ci braniteljskih udruga i 
ustanova s gradskog pod-
ručja.

Gradonačelnik Škva-
rić je tom prigodom pri-
padnicima Oružanih sna-
ga Republike Hrvatske 
čestitao njihov dan. Pred-
sjednik udruge Branite-
lji Hrvatske Lepoglava 
- Dražen Husnjak, ista-
knuo je da branitelji neće 
dozvoliti da se zaboravi 
žrtva branitelja i oni koji 

su za Hrvatsku dali svoje 
živote.

Počast poginulim bra-
niteljima odana je minu-

tom šutnje uz zvuke mi-
rozova te molitvom koju 
je predvodio vlč. Andrija 
Kopjar.

Odana počast žrtvama ustaškog logora u Lepoglavi

Sjećanje na žrtve ustaškog režima
Na 75. obljetnicu likvidacije logora u Lepoglavi počast žrtvama ovoga ustaš-
kog logora, na lepoglavskom Spomen groblju, odali su članovi Udruge antifa-
šističkih boraca i antifašista Ivanec, Zajednice udruga antifašističkih boraca 
i antifašista Varaždinske županije.

- Sve više ljudi pogreš-
no doživljava i tumači 
događaje iz tog crnog vre-
mena lepoglavske povije-
sti, negirajući činjenice i 

žrtve kojih se danas sjeća-
mo i odajemo im počast. 
Upravo tako gradimo na-
šu budućnost - istaknuo je 
zamjenik gradonačelnika 

Hrvoje Kovač na kome-
moraciji žrtvama ustaš-
kog logora u Lepoglavi na 
75. obljetnicu likvidacije 
logora.

Održana 22. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Prihodi lanjskog proračuna 7 posto 
veći od planiranih
Gradsko vijeće Grada Lepoglave održalo je 4. lipnja u čitaonici Gradske knjižnice 22. sjednicu na kojoj je prihvaćen godišnji izvještaj 
o izvršenju proračuna Grada Lepoglave u 2019. godni. Vijećnici su raspravljali i o izvješćima o radu Savjeta mladih Grada Lepogla-
ve, Gradske knjižnice Ivana Belostenca, Turističke zajednice Grada Lepoglave,Vatrogasne zajednice Grada Lepoglave te Turističko 
kulturno-informativnog centra.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić u izvješću o 
izvršenju proračuna po-
sebice je naglasio da su 
u 2019. godini ostvareni 
prihodi bili za 6,9 posto 
veći od planiranih, a da 
su rashodi bili na razini 
od 91,08 posto planiranih 
rashoda. Većinom glasova 
prihvaćeno je i izvješće o 
izvršenju Programa jav-
nih potreba u 2019. godi-
ni te izvješće o radu gra-
donačelnika u protekloj 
godini.

Izvješće Savjeta mla-
dih vijećnici su prihvatili 
jednoglasno i bez raspra-
ve, a jednoglasno su pri-
hvaćena i izvješća o radu 
Gradske knjižnice te Turi-
stičke zajednice. Vijećnici 
su jednoglasno prihvatili 
i izvješće o radu Vatroga-
sne zajednice, pri čemu 
su pohvalili rad vatroga-
saca u vrijeme pandemije 
koronavirusa.

Najdulja rasprava, ko-
ja je bila prožeta i poviše-
nim tonovima, vodila se o 
izvješću o radu Turističko 
kulturno - informativnog 
centra. Naposljetku je 
izvješće prihvaćeno gla-
sovima devet vijećnika 
HNS-a, HDZ-a i Stranke 
umirovljenika, vijećnici 
SDP-a bili su suzdržani, 
dok vijećnici HSS-a i ne-
zavisni Boris Šinko nisu 
prihvatili izvješće o radu 
TKIC-a.

Na sjednici je zamje-
nik gradonačelnika Hr-
voje Kovač, načelnik Sto-
žera civilne zaštite Grada 
Lepoglave, podnio izvje-
šće o radu i provedenim 
aktivnostima Stožera u 
vrijeme provođenja pro-
tuepidemijskih mjera, a 
vijećnici su prihvatili iz-
vješće i pohvalili rad Sto-
žera.

Jednoglasno su pri-
hvaćeni prijedlozi odluka 
o davanju suglasnosti za 
sklapanje sporazuma o 

sufinanciranju izgradnje 
i opremanja te korištenja 
postrojenja za sortiranje 
koje će se graditi u Varaž-
dinu. Nositelj projekta bit 
će Grad Varaždin, a Grad 
Lepoglava će, zajedno s 
ostalim jedincima lokalne 
samouprave s područja 
Varaždinske županije, biti 
partner, budući da poje-
dinačno nemaju kapaci-
tet za izgradnju ovakvoga 
postrojenja.

Pitanja vijećnika
Vijećnici su na sjedni-

ci postavili niz vijećničkih 
pitanja koja su se odnosi-
la na mjere pomoći gos-
podarstvenicima te osta-
lima pogođenima krizom 
zbog pandemije korona-
virusa (Zorislav Rodek), 
na izgradnju POS stano-
va u Lepoglavi (Milan 
Pavleković), na uređenje 
nerazvrstanih cesta na 
području Kameničkog Po-
dgorja i Višnjice (Stjepan 
Vresk). Ignac Lončar 
upozorio je na problem 
velike količine smeća ko-
je se u centru Lepoglave 
ostavlja oko punih kon-
tejnera koji se prazne tek 

svaka dva tjedna.
- U okviru projekta 

koji je Grad Lepoglava 
prijavio na natječaj Mi-
nistarstva zaštite okoliša 
dobiven je značajan broj 
novih kontejnera za se-
lektirani otpad koji će biti 
raspoređeni na cijelom 
gradskom području. Osi-
gurano će biti i 2000 kanti 
za otpad namijenjenih za 
odlaganje papira i plasti-
ke u domaćinstvima, što 
će omogućiti kvalitetnije 
odlaganje i selektiranje 
otpada - rekao je grado-
načelnik Marijan Škvarić. 

Vijećnik Siniša Šte-
fičar istaknuo je ne-
zadovoljstvo mještana 
Vulišinca Gornjeg zbog 
neodržavanja okoliša uz 
županijsku cestu u ovom 
naselju, a zanimala ga je i 
daljnja sudbina projekta 
Tehnološkog centra drv-
ne industrije.

- Dobili smo odluku 
da je Ministarstvo gospo-
darstva natječaj CEKOM-a 
smanjilo na najmanju 
mjeru. Od 12 projekata 
koji su ušli u uži krug, 
Ministarstvo je odlučilo 

podržati one manje. Ima-
li smo dobru ideju i na-
mjeru, ali je Ministarstvo 
gospodarstva odustalo od 
tog projekta - odgovorio je 
na ovo vijećničko pitanje 
gradonačelnik Škvarić.

Osigurana sredstva za 
gradsku tržnicu

Na pitanje Ružice 
Kučar gradonačelnik je 
odgovorio da će prostor 
pastoralnog centra pri-
vremeno biti dodijeljen 
na korištenje udrugama 
u kulturi, a da će o pro-
storijama budućeg Centra 
za cjelodnevni boravak 
starijih i nemoćnih osoba 
biti odlučeno nakon zavr-
šenog natječaja na koji je 
prijavljen ovaj projekt.

Vijećnik Stjepan Čre-
pinko zanimao se o mje-
rama za spas radnih mje-
sta u Lepoglavi, vijećnik 
Boris Šinko opetovano 
je upozorio na slab TV 
signal na lepoglavskom 
području, te na neugodne 
mirise koji se šire iz asfal-
tne baze u Lepoglavi.

Vijećnik Željko Šošta-
rić osvrnuo se na proved-

bu projekata Tehnološkog 
centra drvne industrije, 
Centra za posjetitelje, 
Centra bioraznolikosti te 
gradske tržnice.

- Projekt Centar za po-
sjetitelje u fazi je dobiva-
nja građevinske dozvole, 
od projekta Centar biora-
znolikosti odustalo se dok 
se ne pronađe mogućnost 
za njegovu prijavu na ne-
ki od natječaja, dok je trž-
nica, za koju su u prora-
čunu osigurana sredstva, 
u fazi projektiranja - od-
govorio je gradonačelnik 
Škvarić.

Pitanja vijećnika Ale-
na Mađara odnosila su 
se na rokove završetka 
uređenja travnatog igra-
lišta na SRC-u Lepoglava 
te na uređenje pružnog 
prijelaza prema SRC-u Le-
poglava.

- Projekt uređenja 
travnatog igrališta je 
pri kraju i uskoro će biti 
obavljen tehnički pre-
gled. U planu je i uređenje 
atletske staze te uređenje 
pružnog prijelaza - poru-
čio je gradonačelnik Le-
poglave.

Počast poginulim hrvatskim braniteljima odana je i u Parku hrvatskih 
branitelja 

U čitaonici Gradske knjižnice održana je 22. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave
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Suradnja Grada Lepoglave i Socijalne udruge Humana Nova iz Čakovca

U Lepoglavi, Kamenici i Višnjici postavljeni 
spremnici za tekstil
Na tri lokacije na području Grada - na prostoru između zgrade Doma zdravlja i poslovnog centra u Lepoglavi, kod zgrade nekadaš-
njeg zadružnog doma u Kamenici te na parkiralištu kod osnovne škole u Višnjici, postavljena su četiri spremnika za tekstil u koje 
građani mogu odlagati tekstil i odjeću.

Riječ je o kontejnerima 
Socijalne zadruge Huma-
na Nova iz Čakovca, ko-
ja se bavi proizvodnjom 
i prodajom kvalitetnih 
i inovativnih tekstilnih 
proizvoda od ekoloških i 
recikliranih materijala te 
tako potiče zapošljavanje 
osoba s invaliditetom i 
drugih društveno isklju-
čenih osoba.

- Postavljanjem spre-
mnika za tekstil Socijalne 
zadruge Humana Nova, 
brizi za okoliš i naš grad 
dodali smo i socijalnu 

komponentu, budući 
da će odbačeni tekstilni 
proizvodi ovoj zadruzi 
poslužiti za proizvodnju, 
odnosno zapošljavanje 
društveno isključenih 
osoba - istaknuo je grado-
načelnik Marijan Škva-
rić.

U postavljene spre-
mnike za tekstil građani 
mogu odlagati rabljenu 
tekstilnu odjeću koja mo-
ra biti čista i suha. Kožni 

odjevni predmeti, jastu-
ci punjeni perjem i spu-
žvom te torbe ne smiju se 
odlagati u ove spremnike.

Postavljanjem spre-
mnika za tekstil Grad Le-
poglava osigurava uvjete 
za selektivno odlaganje 
svih vrsta otpada, u skla-
du sa zakonskim propisi-
ma. Uz spremnike na jav-
nim površinama planira 

se za potrebe višestam-
benih zgrada postaviti i 
26 spremnika za plastiku 
te isto toliko spremnika 
za papir, a višestambene 
zgrade dobit će i spremni-
ke za odlaganje biootpa-
da.

Grad Lepoglava već 
je ranije građanima po-
dijelio vreće za odvojeno 
prikupljanje iskorištenih 

pelena, čije zbrinjavanje 
također financira. Grad će 
nabaviti i nešto više od 2 
tisuće spremnika za papir 
i plastiku koji će biti podi-
jeljeni građanima. Odlu-
kom Gradskog vijeća do-
maćinstva u kojima žive 
osobe starije od 70 godina 
oslobođene su plaćanja 
jednog odvoza mjesečno.

- Provodimo brojne 
aktivnosti i mjere kojima 
stvaramo uvjete za selek-
tirano odlaganje otpada 
na području Grada Lepo-
glave. Zadovoljni smo što 
se našim nastojanjima 
u provedbi propisanog 
zbrinjavanja otpada i 
očuvanju okoliša pridru-
žila većina građana, koji 
selektiraju svoj otpad i od-
lažu ga u za to namijenje-
ne spremnike - poručio je 
gradonačelnik Škvarić.

Potpisan ugovor o sanaciji klizišta na području Mjesnog odbora Lepoglava

Radovi vrijedni milijun i 617 tisuća kuna
Potpisivanjem ugovora najavljeni su radovi na sanaciji klizišta u Ulici Svetog Ivana i Ulici Gorica u Mjesnom odboru Lepoglava. Ugo-
vor vrijedan milijun i 617 tisuća kuna potpisali su Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave i Tomica Zgrebec, direktor tvrtke TTG 
iz Višnjice, kojoj je na provedenom javnom natječaju, kao najpovoljnijem ponuditelju, Grad dodijelio posao sanacije ovih klizišta.

- Živimo na brd-
sko-planinskom područ-
ju na kojem često dolazi 
do klizišta koja, uz to što 
predstavljaju ugrozu za 
građane i njihovu imo-
vinu, oštećuju i gradsku 
komunalnu infrastruktu-
ru. Uz klizišta koja smo 
već sanirali, planiramo 
sanaciju i ostalih, u skla-
du s financijskim moguć-
nostima. Naime, sanacija 
klizišta zahtijeva značaj-
na financijska sredstva 
te je stoga potrebno od-
govorno planiranje kako 
bi sanirali sva klizišta na 
gradskom području. Bili 
bismo sretniji da ta sred-
stva možemo ulagati u do-

datan razvoj komunalne 
infrastrukture, no svjesni 
smo potreba građana ko-
jima klizišta predstavljaju 
veliki problem - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Ova klizišta Grad sani-
ra uz potporu Hrvatskih 
voda, koje sufinanciraju 
troškove sanacije klizišta 
i odrona nastalih djelo-
vanjem erozija i bujica 
kojima je ugrožena javna 
infrastruktura županij-

skih cesta i nerazvrstanih 
cesta. Grad Lepoglava je 
za sanaciju ovih dvaju 
klizišta ostvario potporu 
Hrvatskih voda u visini 
od 70 posto vrijednosti 
radova.

Radovi na sanaciji 

klizišta na nerazvrstanim 
cestama u Ulici Svetog 
Ivana i Ulici Gorica treba-
li bi biti završeni u roku 
od 120 dana od početka 
radova.

- Grad Lepoglava ima 
pripremljene projekte i za 

sanaciju preostalih klizi-
šta na gradskom području 
i to na području Mjesnog 
odbora Lepoglavska Ves 
te na području Višnjice. 
Ukupna vrijednost tih 
zahvata procijenjena je 
na oko 700 tisuća kuna. I 
za te ćemo projekte iduće 
godine zatražiti potporu 
Hrvatskih voda - poručio 
je gradonačelnik Škvarić.

Nakon potpisivanja 
ugovora o sanaciji gra-
donačelnik Škvarić je u 
pratnji izvođača radova i 
Marije Ribić, predsjedni-
ce Mjesnog odbora Lepo-
glava, obišao klizišta na 
kojima će uskoro početi 
radovi na sanaciji.

PROJEKTI KOMUNAL

Za sredinu srpnja najavljen tehnički pregled vrtića u Lepoglavi i Višnjici

Pred završetkom najveće kapitalne investicije
Znatno prije ugovorenih rokova bit će završeni radovi na uređenju i adaptaciji zgrade Dječjeg vrtića Lepoglava te izgradnji novog 
objekta dječjeg vrtića u Višnjici. Da je tome tako, uvjerili su svi koji su se pridružili gradonačelniku Grada Lepoglave Marijanu Škva-
riću u obilasku dvaju gradilišta na kojima se finaliziraju najveće kapitalne investicije Grada Lepoglave.

- Jedina smo jedinica 
lokalne samouprave u Hr-
vatskoj u kojoj se izvode 
radovi na čak dva dječja 
vrtića. Riječ je o najvećim 
kapitalnim investicijama 
Grada Lepoglave. Njiho-
va je vrijednost oko 17 
milijuna kuna, što je oko 
70 posto izvornog prora-
čuna Grada Lepoglave. 
Oba će vrtića svoja vrata 
otvoriti 1. rujna, odnosno 
početkom nove pedagoš-
ke godine. Zahvaljujući 
ovim projektima stvorit 
ćemo uvjete da sva djeca 
s gradskog područja po-
hađaju vrtić, što je bio naš 
cilj. Istovremeno, velikim 
subvencijama pomažemo 
roditeljima financiranje 
boravka djece u vrtićima. 
Visina sufinanciranja ovi-
si o visini prihoda rodite-
lja i kreće se od 200 pa do 
čak 600 kuna - istaknuo 
je gradonačelnik Škvarić, 
kojem su se u obilasku 
pridružio Robert Duka-
rić, predsjednik Gradskog 
vijeća Grada Lepoglave, 
gradski vijećnik Josip Če-
lig te ravnateljica Dječjeg 
vrtića Lepoglava Valenti-
na Husnjak-Ribić.

Ravnateljica dječjeg 
vrtića tom je prigodom 

naglasila da će novoure-
đeni vrtići pružiti uvjete 
potrebne za provođenje 
predškolskog programa 
po najvišim pedagoškim 
standardima.

- Godinama je na po-
dručju Grada Lepoglave 
stvarana mreža predškol-
skog odgoja. Zahvaljujući 
toj mreži svakom je dje-
tetu s gradskog područja 
omogućeno da pohađa 
neki od programa predš-
kolskog odgoja - rekla je 
ravnateljica Valentina 

Husnjak Ribić i pritom 
izrazila zadovoljstvo što 
će nakon proširenja u 
dječjem vrtiću u Lepogla-
vi biti otvorena i jaslička 
grupa.

Radovi na uređenju i 
adaptaciji zgrade Dječjeg 
vrtića Lepoglava vrijedni 
su 12 milijuna 275 tisuća 
i 785 kuna. Dio sredstava 
za realizaciju ovog pro-
jekta Grad Lepoglava je 
osigurao kroz europske 
fondove, odnosno Mje-
ru 7.4., u okviru koje je 

odobreno sufinanciranje 
ovog projekta u visini od 
6,7 milijuna kuna. Osta-
tak sredstava osigurao je 
Grad Lepoglava povolj-
nim zaduženjem kod Hr-
vatske banke za obnovu i 
razvoj.

- U visokoj smo fazi 
završetka radova pa bi 
prema planu radovi tre-
bali biti završeni do kra-
ja lipnja, a tehnički pre-
gled planiramo za prvi 
tjedan srpnja - najavio je 
završetak radova Slav-

ko Kišiček iz tvrtke MIP-
CRO, koja izvodi radove 
na adaptaciji i uređenju 
zgrade Dječjeg vrtića Le-
poglava.

I radovi na izgradnji 
potpuno novog objekta 
dječjeg vrtića u Višnjici 
ušli su u završnu fazu što 
je potvrdio Tomica Zgre-
bec iz tvrtke TTG iz Viš-
njice.

- Ono što smo obećali 
ispunjavamo. Završeno 
je 90 posto radova. Po-
stavljamo podno grijanje 
i instalacije, pa će objekt 
15. srpnja biti spreman za 
tehnički pregled. Ispred 
tvrtke TTG i kooperanata 
zahvalio bih ovom prigo-
dom Gradu Lepoglavi na 
tome što investira u naš 
kraj. Većina naših radni-
ka je iz Višnjice, pa će i 
njihova djeca pohađati 
dječji vrtić koji grade - re-
kao je Tomica Zgrebec.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić istaknuo je 
da će nakon izgradnje 
dječjeg vrtića u Višnjici 
ovaj pogranični kraj do-
biti koristan sadržaj koji 
će podići životni standard 
žitelja i omogućiti im da 
ovdje ostanu i živjeti.

Potpisan ugovor za opremanje novog dječjeg vrtića u Višnjici

Ugovor vrijedan 445 tisuća kuna
Paralelno sa završnim radovima na izgradnji dječjeg vrtića u Višnjici, Grad Lepoglava je pokrenuo natječaj za opremanje vrtića, 
koji je odabirom najpovoljnijeg ponuditelja i potpisivanjem ugovora o opremanju vrtića uspješno priveden kraju. Ugovor vrijedan 
445 tisuća kuna u Višnjici su potpisali gradonačelnik Marijan Škvarić i Nenad Marinović, direktor tvrtke Novi ambijent iz Zagreba, 
kojoj je na natječaju povjereno da opremi dječji vrtić namještajem i ostalom potrebnom opremom.

- Budući da se građe-
vinski radovi bliže kraju, 
proveli smo natječaj za 
opremanje dječjeg vrtića 
u Višnjici, što će omogu-
ćiti da u planiranim roko-
vima budu završene sve 
aktivnosti, kako bi već 
1. rujna ove godine vrtić 
mogao primiti sretnu i 
zadovoljnu djecu. Jedi-
na smo jedinica lokalne 
samouprave u Hrvatskoj 
koja uređuje čak dva vrti-
ća, gradimo vrtić u Višnji-
ci i uređujemo i adaptira-
mo vrtić u Lepoglavi, što 
potvrđuje da su temelj 
našeg razvoja djeca i mla-

di - istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić, 
dodavši da će sva djeca 
na području Grada Lepo-
glave od jeseni imati mo-
gućnost boravka u vrtiću.

Opremanje vrtića tre-
balo bi biti završeno u 
planiranom roku, najka-
snije do kraja kolovoza, 
što je potvrdio Nenad 
Marinović, direktor tvrt-
ke Novi ambijent.

Na potpisivanju ugo-
vora o opremanju vrtića 
bila je i Valentina Hus-
njak-Ribić, ravnateljica 
Dječjeg vrtića Lepoglava, 
koja je istaknula zado-

voljstvo što radovi na 
izgradnji i opremanju 
novog dječjeg vrtića, koji 
će djelovati kao područni 
odjel Dječjeg vrtića Lepo-
glava, teku prema planu.

- Već imamo popunje-
ne dvije skupine djece. 
Interes je velik i to ne 
samo roditelja s područ-
ja Grada Lepoglave. Svu 
djecu koja će pohađati 
vrtić u Višnjici, uz kvali-
tetan objekt u kojem će 
biti smješteni, očekuje 
i visoka kvaliteta rada - 
poručila je roditeljima 
ravnateljica Valentina 
Husnjak-Ribić.

Novi vrtić u Višnjici obišle su i odgajateljice iz Dječjeg vrtića 
Lepoglava

Novi spremnici za otpadni tekstil postavljeni su na četiri lokacije na 
području Grada Lepoglave

Tehnički pregled novog vrtića u Višnjici najavljen je za 15. srpnja

Potpisani ugovor za sanaciju dvaju klizišta u Lepoglavi vrijedan je 
milijun i 617 tisuća kuna

Grad Lepoglava je za 
sanaciju ovih dvaju 

klizišta ostvario potporu 
Hrvatskih voda u visini 
od 70 posto vrijednosti 

radova

Postavljanjem spremnika 
za tekstil Grad Lepoglava 

osigurava uvjete za 
selektivno odlaganje svih 

vrsta otpada, u skladu 
sa zakonskim propisima. 
Uz spremnike na javnim 

površinama planira se za 
potrebe višestambenih 

zgrada postaviti i 26 
spremnika za plastiku 

te isto toliko spremnika 
za papir, a višestambene 

zgrade dobit će i 
spremnike za odlaganje 

biootpada
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Počela prva faza uređenja centra Lepoglave

Radovi vrijedni 4 milijuna kuna
Uređenjem Ulice Matije Gupca započeo je projekt uređenja centra Lepoglave 
kojim će biti obuhvaćeno i uređenje dijela Ulice hrvatskih pavlina te prostora 
ispred ugostiteljskog objekta “Kuglana”. Planirana je i izgradnja tržnice, čime 
bi centar Lepoglave postao uređena cjelina.

U tijeku su radovi na 
izmjeni asfaltnog sloja u 
dužini od sedamdesetak 
metara na kolniku u Ulici 
Matije Gupca te na tristo-
tinjak četvornih metara 
parkirališta kod tamošnje 
stambene zgrade, vrijed-
ni 216 tisuća kuna.

- Jedan od prioriteta 
urbanog uređenja i kapi-
talnih investicija je ure-
đenje gradskog centra. 
Krenuli smo s prvom fa-
zom, odnosno uređenjem 
Ulice Matije Gupca, dok 
u drugoj fazi planiramo 
urediti Ulicu hrvatskih 
pavlina, na potezu od va-
trogasnog doma do župne 
crkve. Na toj dionici pla-
niramo urediti nogostup 
i cestovnu odvodnju te 
urediti cestu koja je u in-
gerenciji ŽUC-a, od kojeg 
očekujemo da se uključi 
u ovaj projekt. Također 
planiramo urediti i prilaz 
i prostor ispred “Kuglane” 
te u neposrednoj blizini 
izgraditi gradsku tržnicu - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić te dodao 
da je ukupna vrijednost 
ovih zahvata oko 4 miliju-
na kuna, koje Grad Lepo-
glava planira osigurati iz 
vlastitog proračuna.

Na dinamiku izvođe-

nja planiranih radova 
utjecat će recesija uzro-
kovana pandemijom ko-
ronavirusa, no u planu je 
da radovi ipak budu zavr-
šeni tijekom ove i sljedeće 
godine.

- Radovi na uređenju 
Ulice Matije Gupca trebali 
bi biti završeni za mjesec 
dana. Nakon toga, željeli 
bismo još ove godine za-
vršiti uređenje Ulice hr-
vatskih pavlina te dovršiti 
projektnu dokumentaciju 
potrebnu za izgradnju 
tržnice, koju ćemo izgra-
diti iduće godine. No, mo-
ramo biti odgovorni i pra-
titi stanje proračuna zbog 
recesije koju je izazvao 
koronavirus. O tome će 
ovisiti i dinamika te reali-
zacija zacrtanih planova. 

Nadam se da će iduće go-
dine centar Lepoglave bi-
ti uređen na zadovoljstvo 
svih građana - istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić.

Tomu se nada i Marija 
Ribić, predsjednica Mje-
snog odbora Lepoglava, 
koja je naglasila da su ra-
dovi na uređenju centra 
Lepoglave rezultat i do-
bre suradnje Grada i Mje-
snog odbora Lepoglava. 
No, ona je tom prigodom 
istaknula problem zapu-
štenih zgrada u centru 
Lepoglave. Riječ je o zgra-
dama koje su u vlasništvu 
države, koja o njima ne 
vodi brigu, pa te zapušte-
ne i neodržavane zgrade 
postaju sve veći, ne samo 
estetski, već i sigurnosni 
problem.

Zapošljavanjem žena do bolje skrbi za starije i nemoćne

Više od 524 tisuće kuna za 
projekt - Zaželi bolji život
Gradonačelnik Marijan Škvarić potpisao je u Zagrebu Ugovor o dodjeli bes-
povratnih sredstava za projekte koji se financiraju iz Europskog socijalnog 
fonda u financijskom razdoblju 2014. - 2020. Ugovor se odnosi na projekt 
- Zaželi bolji život u Lepoglavi i Klenovniku, za čiju je realizaciju Gradu Lepo-
glavi dodijeljeno više od 524 tisuće kuna bespovratnih sredstava.

Uz Grad Lepoglavu 
kao nositelja, u realiza-
ciji ovoga projekta kojem 
je cilj zapošljavanje žena 
iz ciljane skupine koje će 
pružati pomoć i podrš-
ku starijim i nemoćnim 
osobama, sudjelovat će  
i partneri - varaždinski 
područni ured Hrvatskog 
zavoda za zapošljavanje, 
zatim Centar za socijalnu 
skrb Ivanec, Općina Kle-
novnik i Hrvatski Crveni 
križ - Zajednica udruga 
Društvo Crvenog križa 
Varaždinske županije.

- Ovim projektom 
pružit ćemo mogućnost 
zapošljavanja ženama 
koje teško nalaze posao. 

Uz to što ćemo tim žena-
ma omogućiti da se opet 
uključe u tržište rada i 
da za svoj rad za vrijeme 
trajanja projekta primaju 
plaću, osigurali smo po-
moć i brigu za naše sta-
rije i nemoćne sugrađane 
- istaknuo je gradonačel-
nik Marijan Škvarić na 
svečanosti potpisivanja 
ugovora u Nacionalnoj i 
sveučilišnoj knjižnici u 
Zagrebu, na kojoj je bio i 
Andrej Plenković, pred-
sjednik Vlade Republike 
Hrvatske.

Ugovor o dodjeli bes-
povratnih sredstava za 
projekt - Zaželi bolji život 
u Lepoglavi i Klenovni-

ku, gradonačelnik Mari-
jan Škvarić potpisao je 
ispred nositelja projekta 
- Grada Lepoglave, dok 
su potpise na Ugovor 
ispred Ministarstva rada 
i mirovinskog sustava 
te Hrvatskog zavoda za 
zapošljavanje -Ureda za 
financiranje i ugovaranje 
projekata Europske uni-
je stavili ministar Josip 
Aladrović i ravnatelj An-
te Lončar.

Ukupna vrijednost 
projekta je 524 tisuće i 
300 kuna, a projekt će se 
sljedećih 12 mjeseci pro-
voditi na području Grada 
Lepoglave i Općine Kle-
novnik.

Mirko Bajsić braniteljima poklonio posebnu sliku

12 bijelih golubova u spomen 
na 12 poginulih branitelja
Mirko Bajsić, rođeni Lepoglavčan koji gotovo pola stoljeća živi u Njemačkoj 
i Italiji, poklonio je članovima udruge Branitelji Hrvatske Lepoglava posebnu  
sliku, autorski rad posvećen dvanaestorici hrvatskih branitelja s područja 
Lepoglave koji su poginuli u Domovinskom ratu.

 Na slici, koju je autor 
izradio u tehnici ulje na 
staklu, uz lepoglavske mo-
tive kao što su lepoglav-
ska čipka i župna crkva, 
nalazi se 12 bijelih golu-
bova koji simboliziraju 12 
hrvatskih vitezova koji su 
svoje živote utkali u teme-
lje slobodne Hrvatske.

Najavljene aktivnosti na razvoju 
elektroenergetskog sustava na području 
Grada Lepoglave

Kvalitetna opskrba 
električnom 
energijom u svih 16 
gradskih naselja
Gradonačelnik Lepoglave Marijan Škvarić je na 
koordinacijskom radnom sastanku razgova-
rao sa Zdenkom Đulom, direktorom HEP ODS 
“Elektra Varaždin”, o planovima, aktivnostima i 
zahvatima na širenju i rekonstrukciji niskona-
ponske mreže na području Grada Lepoglave.

Na sastanku, na 
kojem su bili i Milan 
Pavleković, potpred-
sjednik Gradskog vije-
ća te voditelji gradskih 
komunalnih službi, 
gradonačelnik Škvarić 
je istaknuo kako je u 
gradskim planovima 
i projekcijama jedan 
od prioriteta osigura-
ti kvalitetnu opskrbu 
električnom energijom 
u svih 16 gradskih na-
selja.

- Želimo da sva ku-
ćanstva i poslovni su-
bjekti na cijelom grad-
skom području imaju 
kvalitetnu i sigurnu 
opskrbu električnom 
energijom.

U planu Grada Le-
poglave je postavljanje 
kandelaberske javne 
rasvjete u Ulici hrvat-
skih pavlina na potezu 
od Borja do Slivara, 
planirana je i rekon-
strukcija niskonapon-
ske mreže, uz postav-
ljanje javne rasvjete u 
Vinogradskoj ulici u Le-
poglavskoj Vesi, proši-
renje javne rasvjete na 
području Višnjice te do-
vršetak rekonstrukcije 
niskonaponske mreže 
i nastavak postavljanja 
javne rasvjete u naselju 
Crkovec.

Direktor varaždin-

ske Elektre Zdenko 
Đula potvrdio je da je 
u planovima HEP-a u 
2020. godini provođe-
nje zahvata na rekon-
strukciji niskonapon-
ske mreže na području 
Sestranca i Crkovca te 
u naselju Breški i Vi-
nogradskoj ulici u Le-
poglavskoj Vesi. Ista-
knuo je i da je velikim 
ulaganjima u izgradnju 
najmodernije niskona-
ponske mreže riješen 
dugogodišnji problem 
opskrbe električnom 
energijom na području 
Višnjice.

- Ovakvi sastanci 
važni su kako bismo 
HEP-u ukazali na po-
trebne zahvate vezane 
uz razvoj niskonapon-
ske mreže na gradskom 
području, za koje želi-
mo da ih HEP uvrsti u 
svoje planove. Na ovim 
sastancima koordini-
ramo aktivnosti, pose-
bice kada je u pitanju 
širenje javne rasvjete 
na gradskom područ-
ju - rekao je gradona-
čelnik Škvarić o ovom 
sastanku na kojem su 
dogovoreni novi pro-
jekti na širenju elektro-
energetskog sustava na 
području Grada Lepo-
glave.

U središnjem gradskom parku postavljena nova rasvjeta

Slijedi uređenje fontane i 
parkovnih staza
Središnji gradski park u Lepoglavi osvijetljen je s 11 novih rasvjetnih tijela 
koja su zamijenila dosadašnje rasvjetne stupiće.

Ti su stupići, koji su 
često bili meta vandal-
skih napada, uklonjeni 
zajedno s betonskom pod-
logom, a u gradskom par-
ku je postavljeno novih 11 
rasvjetnih stupova, visine 
4 metra, s visokoener-
getski učinkovitim par-
kovnim LED svjetiljkama 
snage 35W. Time je znat-
no povećano osvjetljenje 
parka, a smanjena instali-
rana snaga rasvjete s 460 
na 385 vati.

- Postavljanjem no-
vih rasvjetnih tijela Grad 
Lepoglava je uspješno 
priveo kraju prvu fazu 
uređenja središnjeg grad-

skog parka. U sljedećim 
fazama planiramo urediti 

fontanu te staze u parku, 
čime bi taj dio Lepogla-
ve primjereno uredili, a 
našim građanima, kao i 
turistima, pružili zado-
voljstvo boravka u uređe-
nom i ugodnom okruže-
nju - rekao je lepoglavski 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Radovi su, temeljem 
provedenog postupka jav-
ne nabave, bili povjereni 
domaćoj tvrtki ELDUS iz 
Bednjice, a ugovorena 
vrijednost radova naba-
ve i izvedbe radova na 
izmjeni rasvjete u parku 
iznosila je 74 tisuće i 656 
kuna s PDV-om.

Potpredsjednik Predrag Štromar predstavio 
Program energetske obnove obiteljskih kuća 

Kako do 
bespovratnih 
sredstava?
Kako bi građani što spremnije dočekali 25. 
lipnja i otvaranje natječaja u okviru Programa 
energetske obnove obiteljskih kuća, u Lepo-
glavi je održano predavanje - Kako do bespo-
vratnih sredstava za energetsku obnovu kuća.

Ovaj program, koji 
je na prijedlog Mini-
starstva graditeljstva 
i prostornoga uređe-
nja, donijela Vlada Re-
publike Hrvatske, u 
lepoglavskom Domu 
kulture predstavio je 
Predrag Štromar, pot-
predsjednik Vlade i 
ministar graditeljstva i 
prostornoga uređenja.

- Cilj nam je kroz 
ovu mjeru, koja po-
stoji od 2015. godine 
i koja je bila odlično 
prihvaćena, povećati 
energetsku učinkovi-
tosti obiteljskih kuća 
i smanjiti potrošnju 
energije, kao i emisije 
CO2 u atmosferu. Ujed-
no želimo građanima 
smanjiti mjesečne troš-
kove za energente te im 
povećati kvalitetu živo-
ta - rekao je potpred-
sjednik Vlade Štromar, 
koji je tom prigodom 
istaknuo da će se sto-
pa sufinanciranja od 
60 posto opravdanih 
troškova primjenjivati 
na sve prihvatljive ak-
tivnosti energetske ob-
nove.

U uvodnom dijelu 
predavanja gradona-
čelnik Marijan Škvarić 
podsjetio je da je Grad 
Lepoglava 2013. i 2014. 
godine provodio sličan 
program u okviru kojeg 
je na gradskom područ-
ju energetski obnovlje-
no više od 70 obitelj-
skih kuća.

- Nisu sve jedinice 

lokalne samouprave 
tada tako uspješno pro-
vodile ovaj program 
kao Grad Lepoglava, pa 
ga je preuzela država. 
No, od tada se program 
nije provodio sve dok 
ga nije pokrenuo mini-
star Predrag Štromar, 
koji je građanima po-
novo pružio priliku da 
koristeći bespovratna 
sredstva učine svoje 
obiteljske kuće energet-
ski učinkovitijima te da 
u svojim kućanstvima 
značajno smanje račun 
za potrošenu energiju 
- poručio je gradona-
čelnik Škvarić, dodavši  
da će Grad Lepoglava i 
ovoga puta pomoći gra-
đanima da u što većoj 
mjeri i što uspješnije 
iskoriste bespovratna 
sredstva za energetsku 
obnovu svojih obitelj-
skih kuća.

Građani će kod pri-
jave na natječaj te kod 
provedbe projekta mo-
ći besplatno koristiti 
usluge Turističko kul-
turno - informativnog 
centra, a razmatra se 
i mogućnost pružanja 
i gradske financijske 
potpore korisnicima 
bespovratnih sredstava 
za energetsku obnovu 
obiteljskih kuća.

Za provedbu Pro-
grama energetske ob-
nove obiteljskih kuća 
zadužen je Fond za za-
štitu okoliša i energet-
sku učinkovitost.

U gradskom parku postavljena je 
nova javna rasvjeta

Predrag Štromar, potpredsjednik Vlade u Lepoglavi je predstavio 
Program energetske obnove obiteljskih kuća

Cilj je da sva kućanstva i poslovni subjekti na cijelom gradskom 
području imaju kvalitetnu i sigurnu opskrbu električnom 
energijom

Radovi na uređenju centra Lepoglave rezultat su dobre suradnje Grada i 
Mjesnog odbora Lepoglava

Gradonačelnik Marijan Škvarić na potpisivanju ugovora u Nacionalnoj i sveučilišnoj knjižnici u Zagrebu

Mirko Bajsić s članovima udruge Branitelji Hrvatske Lepoglava u Parku 
hrvatskih branitelja

PROJEKTI KOMUNAL
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Grad Lepoglava pomaže gospodarstvu te potiče suradnju s gospodarstvenicima

Obrtnici zahvalili na pomoći 
u vrijeme krize
O problemima s kojima su suočeni gospodarstvenici u vrijeme krize koja 
je uzrokovana pandemijom koronavirusa razgovaralo se na sastanku koji je 
gradonačelnik Lepoglave Marijan Škvarić održao s predstavnicima obrtnika s 
područja Varaždinske županije - Mariom Milakom, predsjednikom Obrtničke 
komore Varaždinske županije, Darkom Lončarom, predsjednikom Udruženja 
hrvatskih obrtnika Ivanec te Borisom Botkovićem, članom Upravnog odbora 
Obrtničke komore Varaždinske županije.

- Gospodarstvo je te-
melj i osnova opstojnosti 
grada. Svjesni smo s ka-
kvim se izazovom nose 
gospodarstvenici, znamo 
da im je u ovom trenutku 
potrebna pomoć i podrš-
ka koju im je pružio Grad 
Lepoglava. Na pomoć 
Grada naši poduzetnici 
mogu i nadalje računati, 
posebice u ovim kriznim 
vremenima - istaknuo je 
na sastanku gradonačel-
nik Marijan Škvarić, pod-
sjetivši da je Grad Lepo-
glava već donio niz mjera 
za ublažavanje negativ-
nih posljedica izazvanih 
epidemijom koronaviru-
sa.

Jedna od značajnijih 
mjera za poduzetnike je 
potpora male vrijedno-
sti za poticanje razvoja 
malog gospodarstva na 
području Grada Lepogla-
ve u 2020. godini. Riječ 
je o potporama kojima 
Grad Lepoglava sufinan-
cira nabavu opreme i 
inventara te ulaganja u 
standarde kvalitete, kao 
i nastupe na sajmovima, 
izložbama i izradu pro-
motivnih materijala. Taj 
je natječaj još otvoren i za 
njega, istaknula je Maja 
Poje, voditeljica Odsjeka 
za gospodarstvo, turizam 
i međunarodnu suradnju, 
vlada veliki interes.

- Gospodarstvenici 
mogu računati i na sub-
venciju kamata za podu-
zetničke kredite, a u vri-
jeme ove krize pomogli 
smo im i na druge načine. 
Od naših tekstilaca naru-
čili smo izradu zaštitnih 
maski dok smo prilikom 
ponovnog otvaranja fri-
zerskih i salona ljepo-
te, vlasnicima podijelili 
dezinfekcijska sredstva 
i zaštitne maske. Valja 
spomenuti i da je iznos 
komunalne naknade na 
području Grada Lepogla-
ve, koji se nije mijenjao 
od 2001. godine, značajno 
manji u odnosu na dru-
ge gradove na području 
Varaždinske županije. Uz 
to, na gradskom području 
traje investicijski ciklus 
vrijedan oko 22 milijuna 
kuna. Riječ je o realizaciji 
brojnih projekata na koji-
ma su većinom angažira-
ni domaći poduzetnici - 
naglasio je gradonačelnik 
Škvarić.

Na sastanku je Da-

mjan Županić, direk-
tor Turističko kulturno 
- informativnog centra, 
istaknuo da TKIC gospo-
darstvenicima s gradskog 
područja pruža besplat-
ne savjetodavne usluge 
za izradu dokumentacije 
i poslovnih planova te 
pomoć kod prijave proje-
kata financiranih iz fon-
dova Europske unije kao 
i od resornih ministarsta-
va.

Predstavnici obrtnika 
pohvalili su mjere Grada 
Lepoglave te aktivnosti 
koje provodi u nastojanju 
da pomogne gospodar-
stvenicima.

- Zahvalni smo na 
pomoći koju pružate 
obrtnicima. Svaka će im 
potpora s gradske razine 
pomoći, a oni će to znati 
vratiti gradu - poručio je 
Mario Milak, predsjednik 
Obrtničke komore Varaž-
dinske županije.

Želeći unaprijediti 
suradnju s gospodarstve-
nicima s gradskog pod-
ručja, Grad Lepoglava 
je pokrenuo inicijativu 
za osnivanje neformal-
nog savjeta koji bi radio 
na povezivanju Grada i 
gospodarstvenika te pla-
niranju budućih aktivno-
sti usmjerenih na razvoj 
gospodarstva na područ-
ju Grada Lepoglave.

Zbog epidemije nije otkazano potpisivanje 
ugovora o korištenju stipendija

Stipendije za 29 
studenata
Iako je zbog protuepidemijskih mjera morala 
biti otkazana svečanost potpisivanja ugovora 
o korištenju stipendija za ovu akademsku go-
dinu, 29 studenata ipak je potpisalo ugovor o 
stipendiranju.

Studenti koji su 
zadovoljili kriterije 
natječaja za dodjelu 
stipendija ugovor su s 
Gradom Lepoglavom 
potpisali pojedinačno 
21. ožujka.

Pravo na gradsku 
stipendiju ostvarilo je 
29 studenata - 23 po so-
cijalno - ekonomskom 
kriteriju, troje po os-
novi deficitarnih zani-

manja i troje temeljem 
ostvarenog uspjeha za 
vrijeme školovanja.

Ukupni iznos stipen-
dije koji će za akadem-
sku godinu 2019./2020. 
godinu primiti svaki 
student iznosi 6.300 kn, 
a Grad Lepoglava je za 
ovu namjenu u prora-
čunu ove godine izdvo-
jio 210 tisuća kuna.

Grad Lepoglava nastavlja provoditi 
demografske mjere

Dodijeljene 24 potpore 
za novorođenčad
Grad Lepoglava je i ove godine dodijelio jed-
nokratnu novčanu potporu obiteljima s novo-
rođenom djecom.

Iako je bio običaj 
da se za sretne obitelji 
ovom prigodom orga-
nizira prijem u grad-
skim prostorima, zbog 
protuepidemioloških 
mjera ovoga puta su 
potpore isplaćene na 
tekuće račune roditelja 
koji su ostvarili pravo 
na potporu. Ukupno su 
uplaćene 24 novčane 
potpore za 24 novoro-
đene djece, među koji-
ma je 9 djevojčica i 15 
dječaka, a ukupni iznos 
ovih potpora iznosi 45 
tisuća i 500 kuna. 

- Nastavljamo s 
ovom demografskom 
mjerom kojom nastoji-
mo pomoći obiteljima 
prilikom rođenja djete-
ta, ali i kako bismo im 
pokazali da Grad Le-
poglava već na samom 
početku njihova život-
nog puta stoji uz njih. 
Koliko nam je stalo da 
pomognemo mladim 
obiteljima i djeci najbo-
lje se vidi ako se osvr-
nemo na aktivna gradi-
lišta na području našeg 
grada. Naime, ulažemo 
značajna proračunska 
sredstva u uređenje i iz-

gradnju čak dva dječja 
vrtića. Vrtići će uskoro 
biti dovršeni i na jesen 
će djeci otvoriti svoja 
vrata. Provodimo i niz 
drugih demografskih 
mjera, kao što su sub-
vencioniranje pohađa-
nja vrtića, a planiramo 
da u skoroj budućnosti 
pohađanje vrtića bude 
besplatno. Djeci poma-
žemo i tijekom njihova 
osnovnoškolskog obra-
zovanja te na njihovom 
daljnjem obrazovnom 
putu. Ovih smo dana 
pokrenuli i projekt iz-
gradnje POS stanova u 
Lepoglavi, kako bismo 
osigurali stambeni pro-
stor za mlade obitelji. 
Sve su to demografske 
mjere kojima želimo 
pomoći našim sugra-
đanima i tako osigurati 
budućnost našem gra-
du - istaknuo je Mari-
jan Škvarić, gradona-
čelnik Lepoglave.

Potpora za prvo ro-
đeno dijete u obitelji 
iznosi 1.500 kuna, za 
drugo 2.000 kuna, a za 
treće i svako sljedeće 
rođeno dijete - 2.500 
kuna.

Na sastanku je istaknuto kako gospodarstvenici i dalje mogu računati na podršku Grada Lepoglave

Zahvalni smo na pomoći 
koju pružate obrtnicima. 

Svaka će im potpora s 
gradske razine pomoći, 
a oni će to znati vratiti 

gradu - poručio je Mario 
Milak, predsjednik 
Obrtničke komore 

Varaždinske županije

Uz uređeni vodotok Bednje u Lepoglavi bit će uređena i šetnica

Oplemenjen i prostor uz rijeku
Početkom ove godine započeli su intenzivni radovi na uređenju korita rijeke Bednje i okolnog područja, na kojem će Grad Lepo-
glava urediti šetnicu.

- Zahvaljujem Hrvat-
skim vodama koje su 
prepoznale problem i u 
suradnji s Gradom Le-
poglavom provode ovaj 
projekt koji uz sprječa-
vanje poplava i uređenje 

vodotoka ima i vrlo važ-
nu ekološku komponen-
tu, što nam je jako bitno. 
Želimo da to područje bu-
de u funkciji građana, da 
ga koriste za rekreaciju 
u zdravom i prirodnom 

okruženju. S namjerom 
da oplemenimo taj pro-
stor nabavili smo 200 
mladih stabala vrbe, to-
pole i hrasta lužnjaka te 
ih ovdje zasadili - rekao je 
o ovom projektu gradona-
čelnik Marijan Škvarić 
prilikom obilaska radova 
na uređenju korita rijeke 
Bednje u Lepoglavi te po-
dručja na kojem su zasa-
đena mlada stabla.

- Prijašnjih smo godi-
na na Dan planeta Zemlje, 
u suradnji s Pčelarskom 
udrugom Čmalico, dijelili 
sadnice medonosnih sta-
bala, što ove godine zbog 
epidemiološke situacije 
nismo mogli učiniti. No, 
to nas nije spriječilo da 
ovaj dio Lepoglave ople-

menimo s novim stablima 
- istaknuo je gradonačel-
nik Škvarić na Dan plane-
ta Zemlje, kako bi ukazao 
na potrebu očuvanja pri-
rodnog okoliša.

Mlada stabla nedavno 

su zasađena i uz uređeno 
korito potoka u centru 
Višnjice. Radove na ure-
đenju vodotoka Bednje, u 
suradnji s Gradom Lepo-
glavom, provode Hrvat-
ske vode.

Na području Grada Lepoglave Hrvatske vode nastavile radove

Ove je godine uređeno pet kilometara vodotoka
Povodom završetka ovogodišnjih radova na uređenju vodotoka koje su na gradskom području, u suradnji s Gradom Lepoglavom, 
pokrenule Hrvatske vode, gradonačelnik Marijan Škvarić sastao se predstavnikom izvođača radova - direktorom tvrtke Hidroing, 
Danijelom Risekom

- Uz Hrvatske vode, 
kojima zahvaljujem što 
su prepoznale potrebu i 
uvažile naše prijedloge 
te investirale u uređenje 
vodotoka na području 
Grada Lepoglave, zahva-
lu upućujem i izvođaču 
na kvalitetno izvedenim 
radovima te odličnoj su-
radnji u provedbi ovoga, 
za Grad Lepoglavu važ-
nog projekta - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 

Škvarić.
U kvalitetu odrađe-

nog posla gradonačelnik 
Škvarić i direktor Risek 
te Zvonko Car, zamjenik 
rukovoditelja obrane od 
poplava u Hidroingu, i 
Tomislav Hojsak, vodi-
telj gradskog Odsjek za 
urbanizam, komunalne 
poslove i zaštitu okoliša, 
uvjerili su se još jednom 
prigodom obilaska uređe-
nih vodotoka.

Od početka godine je u 
okviru ovih zahvata ure-
đeno više od pet kilome-
tara vodotoka - nešto više 

od tri kilometra vodotoka 
rijeke Bednje koja prolazi 
Lepoglavom te vodotok 
potoka Višnjica u dužini 
od dva kilometra.

- Uređenjem vodoto-
ka, posebice na kritičnim 
mjestima gdje je uslijed 
obilnih kiša dolazilo do 
čestog izlijevanja vode iz 
korita, smanjili smo opa-
snost od poplava koje su 
nam posljednjih godina 
zadavale velike proble-
me, posebice građanima 
koji žive u neposrednoj 
blizini tih vodotoka, ali i 
vatrogascima koji su im 
uvijek priskakali u po-
moć. Uz smanjenje opa-
snosti od poplava i šteta 

koje tom prilikom nasta-
ju, uređenjem vodotoka 
uredili smo i područja 
kojima prolaze - rekao je 
gradonačelnik Škvarić i 
podsjetio da su Hrvatske 
vode i prijašnjih godina 
na cijelom području Gra-
da Lepoglave izvodile za-
hvate na uređenju vodo-
toka.

U okviru tih zahvata 
uređeni su vodotoci po-
toka na području Kame-
ničkog Podgorja, Lepo-
glavske Vesi, na području 
mjesnih odbora Lepoglav-
ska Ves i Vulišinec-Vileti-
nec, na području zvanom 
Dunaj te u Sestrancu i Ža-
rovnici.

Uz Bednju je posađeno 200 mladih stabala vrbe, topole i hrasta lužnjaka

Ove je godine Hidroing uredio više od pet kilometara vodotoka na području Grada Lepoglave

Uređenjem vodotoka značajno je smanjena opasnost od poplava

Uređenjem vodotoka bit će spriječeno razlijevanje rijeke Bednje

Od početka godine je 
uređeno više od pet 

kilometara vodotoka 
- nešto više od tri 

kilometra vodotoka 
rijeke Bednje koja prolazi 
Lepoglavom te vodotok 
potoka Višnjica u dužini 

od dva kilometra
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Udruga Ekomuzej Lepoglava završila projekt - EU za mlade, kojim je 
obilježeno hrvatsko predsjedanje Europskom unijom

Online radionice 
i kviz znanja za 
učenike u tri 
županije
Udruga Ekomuzej Lepoglava provela je projekt kojim je kroz online predava-
nja i kviz znanja djecu i mlade informirala i educirala o različitim aspektima 
članstva u Europskoj uniji. Ovim je projektom obilježeno predsjedanje Repu-
blike Hrvatske Vijećem Europske unije.

- Danas mlađa popu-
lacija ima priliku inten-
zivnije koristiti prednosti 
članstva Republike Hr-
vatske u EU i u njezinom 
je naročitom interesu 
aktivno sudjelovanje u 
društvenim procesima 
koji formiraju europsku 
budućnost. Stoga smo 
provedbom ovoga projek-
ta, uz financijsku podršku 
Ministarstva vanjskih i 
europskih poslova, želje-
li  educirati i informirati 
upravo djecu i mlade o 
različitim aspektima član-
stva u Europskoj uniji te 
ih kroz projektne aktivno-
sti upoznati s mogućnosti-
ma koje donosi članstvo u 
Europskoj uniji - istaknuo 
je Dejan Bjelivuk, stručni 
suradnik na projektu.

Projekt je Ekomuzej 
Lepoglava provodio na 
području tri županije - Va-
raždinske, Krapinsko-za-
gorske i Međimurske, a u 
njemu sudjeluju učenici 

osnovnih škola u Lepo-
glavi, Kamenici, Višnjici, 
Golubovcu, Nedelišću i 
Klenovniku te učenici 
Gospodarske škole Varaž-
din.

- Projektom smo kroz 
niz online predavanja 
učenike informirali o 
Europskoj uniji kako bi 
potaknuli njihov interes 
za aktivno sudjelovanje. 
U sklopu projekta osmi-
slili smo i kviz znanja o 
Europskoj uniji, njenom 
ustroju, a posebice o mo-
gućnostima koje pruža 
mladima - rekla je Kar-
men Šoštarić, predsjed-
nica udruge Ekomuzej 
Lepoglava.

Ova lepoglavska udru-
ga, koja ima veliko isku-
stvo u provođenju proje-
kata Europske unije tako 
je, unatoč situaciji s epi-
demijom koronavirusa, 
uz podršku Ministarstva 
vanjskih i europskih po-
slova, uspješno provela 

još jedan europski projekt 
kojim je ujedno obilježila 
i prvo predsjedanje naše 
zemlje Vijećem Europske 
unije.

KOMUNAL

U tijeku je sanacija nerazvrstanih cesta na području Lepoglave

Za održavanje 
cesta Grad izdvojio 
milijun kuna
Unatoč situaciji vezanoj uz korona krizu, ovoga proljeća su na cijelom područ-
ju Grada Lepoglave bili intenzivni radovi na sanaciji nerazvrstanih cesta.

Više od 100 kilometara 
nerazvrstanih cesta koje 
na području Grada Lepo-
glave povezuju gradska 
naselja i dostupnim čine 
gotovo sva domaćinstva 
na gradskom području, 
saniraju se ovisno o po-
trebama i nastalim ošte-
ćenjima. Sanacija se pro-
vodi u okviru gradskog 
programa održavanja 
nerazvrstanih cesta za 
koji je Grad Lepoglava za 
ovu godinu u proračunu 
izdvojio milijun kuna.

Uz održavanje i po-
pravke asfaltiranih i 
makadamskih kolnika, 
izvode se i radovi na odr-
žavanju objekata cestov-
ne odvodnje i opreme, 

kao i košnja trave te sječa 
raslinja uz prometnicu. 
Pored toga, ovisno o po-
trebama, na prometni-
cama se postavlja i nova 
prometna signalizacija.

- Ceste život znače, 
a mi na lokalnoj razini 
znamo koliko su građa-
nima važne lokalne ce-
ste koje im omogućavaju 
dolazak do njihovih kuća 
i posjeda. Zbog toga, uz 
razvoj lokalne cestovne 
infrastrukture, odnosno 
izgradnju novih promet-
nica, vodimo brigu i o 
održavanju stotinu kilo-
metara nerazvrstanih ce-
sta na cijelom gradskom 
području, kako bi gra-
đanima omogućili punu 
mobilnost. Svake godine 

na proljeće pokrećemo 
program održavanja i sa-
nacije oštećenih nerazvr-
stanih cesta. Pritom nam 

je važna suradnja s mje-
snim odborima koji nam 
ukazuju na potrebe za 
sanacijom određenih dio-

nica. Ta je suradnja odlič-
na i rezultira uspješnom 
realizacijom i ovoga pro-
grama - rekao je gradona-
čelnik Marijan Škvarić o 
kontinuiranom ulaganju 
Grada u sanaciju neraz-
vrstanih cesta na cijelom 
gradskom području.

Radove na sanaciji 
koji se provode u okviru 
programa održavanja ne-
razvrstanih cesta izvodi 
domaća tvrtka - TTG iz 
Višnjice.

Ministarstvo graditeljstva i prostornoga 
uređenja podupire projekte Grada Lepoglave 

Za veći 
komunalni 
standard novih 
168 tisuća kuna
Ministarstvo graditeljstva i prostornoga ure-
đenja dodijelilo je Gradu Lepoglavi potporu u 
visini od 168 tisuća kuna za projekt moderni-
zacije nerazvrstanih cesta na području Grada 
Lepoglave u 2020. godini.

Riječ je o sredstvi-
ma dodijeljenim Gra-
du Lepoglavi u okviru 
Javnog poziva za sufi-
nanciranje projekata 
gradova i općina za po-
ticanje razvoja komu-
nalnog gospodarstva i 
ujednačavanje komu-
nalnog standarda u 
2020. godini.

- Ovo je još jedna 
u nizu potpora Mini-
starstva graditeljstva 
i prostornoga uređe-
nja našim projektima. 
Zahvaljujući tim pot-
porama, koje su dose-
gle 3,5 milijuna kuna, 
uspjeli smo realizirati 
niz projekata važnih 
za kvalitetu života na-
ših građana - rekao je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je na no-

voj potpori zahvalio Mi-
nistarstvu graditeljstva 
i prostornoga uređenja 
i Predragu Štromaru, 
potpredsjedniku Vlade 
Republike Hrvatske.

U okviru projekta 
modernizacije nerazvr-
stanih cesta na područ-
ju Grada Lepoglave u 
2020. godini planirana 
je modernizacija oko 
1.500 metara nerazvr-
stanih cesta, na dioni-
cama ceste u Kamenič-
kom Podgorju, duljine 
oko 1.200 metara, te 
dva odvojka na područ-
ju Zalužja, u duljini od 
139, odnosno 165 meta-
ra. Ukupna vrijednost 
radova procijenjena je 
na sedamstotinjak tisu-
ća kuna.

Počela izgradnja društvenog doma u 
Mjesnom odboru Lepoglavska Ves

Radovi vrijedni 
360 tisuća kuna
Početkom svibnja počela je izgradnja druš-
tvenog doma u Mjesnom odboru Lepoglavska 
Ves, u neposrednoj blizini malonogometnog 
igrališta kojeg je Grad Lepoglava, provodeći 
program izgradnje i uređenja sportske infra-
strukture na gradskom području, već ranije 
izgradio na ovoj lokaciji.

Izgradnjom druš-
tvenog doma Grad Le-
poglava će dovršiti pro-
jekt zahvaljujući kojem 
će mještani Lepoglav-
ske Vesi dobiti funkcio-
nalan društveno-sport-
ski centar na kojem 
će moći provoditi niz 
društvenih i sportskih 
aktivnosti.

Kada bude završen, 
društveni dom će biti 
prizemnica površine 
116 četvornih metara, s 
dvoranom za sastanke, 
kuhinjom, te muškom i 
ženskom svlačionicom 
s tuš kabinama i sani-
tarnim čvorom.

- U prvoj fazi grad-

nje društvenog doma 
do jeseni planiramo 
objekt staviti pod krov.  
Riječ je o već ranije 
planiranom projektu 
kojim nastavljamo ula-
gati u razvoj društvene 
infrastrukture izuzetno 
važne za razvoj našeg 
društva, a time i za ra-
zvoj Grada Lepoglave 
u cjelini - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Radovi na gradnji 
društvenog doma u 
Lepoglavskoj Vesi vri-
jedni su oko 360 tisuća 
kuna, a Grad Lepoglava 
ih je povjerio tvrtki TTG 
iz Višnjice.

Ministarstvo graditeljstva i ove je godine podržalo program 
sanacije nerazvrstanih cesta na području Lepoglave

Radovi na izgradnji novoga društvenog doma u Lepoglavskoj Vesi 
izvrsno napreduju

Ovoga proljeća sanirani su novi kilometri nerazvrstanih cesta na 
cijelom području Lepoglave

U program sanacije Grad je ove godine uložio milijun kuna

Program sanacije provodi se u suradnji s mjesnim odborima

Uz održavanje i 
popravke asfaltiranih i 
makadamskih kolnika, 

izvode se i radovi na 
održavanju objekata 
cestovne odvodnje i 
opreme, kao i košnja 

trave te sječa raslinja uz 
prometnicu

PROJEKTI
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Potpredsjednik Vlade Predrag Štromar obišao gradilišta u Lepoglavi

U Lepoglavi će se graditi POS stanovi
Potpredsjednik Vlade i ministar graditeljstva Predrag Štromar i Dragan Hristov, direktor Agencije za pravni promet i posredovanje 
nekretninama, posjetili su Lepoglavu, gdje im je gradonačelnik Marijan Škvarić predstavio niz projekata na području Grada Lepo-
glave koje podupire Ministarstvo graditeljstva i prostornoga uređenja.

Tijekom obilaska gra-
dilišta potpredsjednik 
Vlade je posebno istaknuo 
kako su u fokusu rada Mi-
nistarstva graditeljstva u 
posljednje tri godine bili 
i programi usmjereni na 
stambeno zbrinjavanje 
mladih obitelji. 

- U tom smo cilju pro-
vodili dvije mjere - sub-
vencioniranje stambenih 
kredita i društveno poti-
canu stanogradnju, zbog 
koje smo danas ovdje. 
Podsjetit ću da je do sada 
više od 13 tisuća mladih 
kroz naše subvencije ri-
ješilo svoje stambeno 
pitanje, a u tim je obite-
ljima do sad rođeno više 
od 1.500 djece. Kad tome 
pribrojimo mlade koji su 
stambeno pitanje riješili 
kroz program POS-a, on-
da možemo reći da je više 
od 21 tisuća obitelji ostalo 
živjeti, raditi i stvarati u 

Hrvatskoj. Ponosan sam 
na sve koji su sudjelovali 
u tim programima i sre-
tan zbog građana kojima 
smo pomogli - rekao je 
potpredsjednik Štromar.

Energetska obnova 
obiteljskih kuća

Potpredsjednik Vlade 
je tom prigodom najavio 
kako će krajem lipnja bi-
ti objavljen i javni poziv 
za Vladin program ener-
getske obnove obiteljskih 
kuća.

- Cilj je da ljudi mo-
gu obnoviti svoje kuće i 
tako podići kvalitetu sta-
novanja te uštedjeti na 
režijama. Za pripremu 
potrebne dokumentacije 
zainteresirani će imati 
dovoljno vremena - poru-

čio je potpredsjednik Vla-
de Štromar.

Država će energetsku 
obnovu kuća sufinanci-
rati sa 60 posto, a za ovaj 

je program osigurano 
142 milijuna kuna. Među 
projektima namijenjenim 
mladim obiteljima je i 
subvencioniranje kredita 
za kupnju stanova koje 
provodi Ministarstvo gra-
diteljstva.

- Grad Lepoglava dru-
gu godinu zaredom otva-
ra natječaj za demograf-
sku obnovu, kojim s 40 
tisuća kuna bespovratno 
subvencionira mlade obi-
telji za kupnju stanova i 
kuća na području grada 
Lepoglave. Za to je ove go-
dine namijenjeno ukupno 
200 tisuća kuna. Pokreće-
mo i POS stanogradnju u 
gradu Lepoglavi. Proveli 
smo anketu koja nam je 
pokazala da je na našem 

području 15 zainteresi-
ranih za kupnju stanova. 
Za gradnju je raspoloživa 
parcela u centru koja je 

u državnom vlasništvu, a 
na njoj se, prema Prostor-
nom planu, može početi 
s izgradnjom. Posebno 
je to važno za mlade obi-
telji koje se zbog takvih 
projekata odlučuju ostati 
živjeti na našem područ-
ju. Želimo da se taj trend 
nastavi, uz daljnju potpo-
ru Ministarstva graditelj-
stva - istaknuo je Marijan 

Škvarić, gradonačelnik 
Lepoglave, koji je pot-
predsjedniku Vlade pred-
stavio i druge komunalne 

i infrastrukturne projekte 
na području Grada Lepo-
glave.

Više od 3,5 milijuna 
kuna potpora

Među projektima koje 
je u protekle tri godine 
poduprlo Ministarstvo 
graditeljstva na područ-
ju Lepoglave su sanacije 
cestovnih klizišta u Ka-

meničkom Podgorju, Gor-
njoj Višnjici i Žarovnici, 
modernizacija nerazvr-
stanih cesta te energetska 
obnova zgrade gradske 
uprave.

- Ministarstvo gradi-
teljstva i prostornoga ure-
đenja za naše je projekte 
osiguralo niz potpora za-
hvaljujući kojima komu-
nalni standard u našem 
gradu, a time i životni 
standard naših građana, 
uspješno podižemo na još 
veću razinu. Zahvalio bih 
Ministarstvu graditeljstva 
i prostornoga uređenja i 
ministru Predragu Štro-
maru na do sada pruže-
nim potporama, a riječ 
je o više od 3,5 milijuna 
kuna pristiglih u Grad 
Lepoglavu iz ovoga mini-
starstva od 2017. godine. 
Ta su sredstva uvelike 
pomogla uspješnoj reali-
zaciji važnih projekata za 
naše građane - zaključio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Potpredsjednik Vlade 
je s gradonačelnikom obi-
šao i radove na dogradnji 
Dječjeg vrtića u Lepogla-
vi.

Završena energetska obnova zgrade gradske uprave Grada Lepoglave

Projekt vrijedan 1,2 milijuna kuna
U Lepoglavi je predstavljen projekt energetske obnove zgrade gradske uprave Grada Lepoglave, vrijedan milijun 215 tisuća i 974 
kune, koji je sufinanciran iz Operativnog programa Konkurentnost i kohezija Europskog fonda za regionalni razvoj.

- Energetska obnova 
zgrade gradske uprave, 
koja je izgrađena još u 
vrijeme Banovine Hrvat-
ske, jedan je od pedese-
tak projekata koji smo 
s uspjehom realizirali u 
našem gradu tijekom po-
sljednjih nekoliko godina. 
Broj projekata koji smo 
pripremili i realizirali uz 
podršku Europske unije 
i resornih ministarstava 
najbolje svjedoči kako je 
Lepoglava - grad proje-
kata. Veliki broj projeka-
ta koje smo realizirali, i to 
među prvima u našoj ze-
mlji, odnosi se upravo na 
energetsku učinkovitost 
i zaštitu okoliša. Ovom 
prigodom želim posebno 
istaknuti kako pri reali-
zaciji projekata nailazimo 
na veliko razumijevanje 
potpredsjednika Vlade 
Predraga Štromara i Mi-
nistarstva graditeljstva i 
prostornoga uređenja. Na 
natječajima koje je raspi-
salo ovo ministarstvo za 
naše smo projekte dobili 
više od 3,5 milijuna kuna, 
što pokazuje kako se pot-
predsjednik Vlade brine 
i bori za sjever Hrvatske. 
U pripremi već imamo 
i nove projekte za koje 
vjerujem da će biti pre-
poznati i sufinancirani od 
Europske unije i naših mi-
nistarstava - istaknuo je 
gradonačelnik Lepoglave 
Marijan Škvarić, koji je 
na konferenciji posebno 
pohvalio i rad Projektno 
- razvojnog ureda koji ra-
di u sklopu lepoglavskog 
TKIC-a.

Projekt energetske 
obnove zgrade gradske 
uprave Grada Lepoglave 

prijavljen je 4. rujna 2018. 
godine, ugovor između 
Ministarstva graditeljstva 
i prostornoga uređenja, 
Fonda za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost 
i Grada Lepoglave pot-
pisan je u veljači prošle 
godine, a ugovor s izvođa-
čem, tvrtkom Funda d.o.o. 
Grad je potpisao 4. lipnja 
2019. godine.

Lepoglava kao primjer 
dobre prakse

Ukupni prihvatljivi 

troškovi ovoga projekta 
iznose milijun i 52 tisuće 
kuna, od čega je Europska 
unija sufinancirala 609 ti-
suća i 558 kuna, odnosno, 
57,95 posto njegove uku-
pne vrijednosti.

- Energetska obnova 
ovoga objekta obuhvatila 
je energetsku obnovu to-
plinske ovojnice zgrade, 
dakle, vanjskih zidova i 
zidova prema tlu, toplin-
sku izolaciju stropova i 
zidova prema tavanu, za-
mjenu kosih krovova na 
zgradi gradske uprave, 
pri čemu je zamijenjeno i 
cjelokupno krovište zgra-
de. Tijekom obnove ugra-
đena je i rampa koja olak-
šava pristup osobama s 
invaliditetom i smanjene 
pokretljivosti. Zahvalju-
jući ovom projektu za-
mijenjen je i stari sustav 
pripreme potrošne tople 
vode sa sustavom koji 
koristi obnovljive izvore 
energije, jer smo ugradili 
i solarni sustav za grijanje 
vode - naglasio je Damjan 
Županić, direktor TKIC-a, 
koji je istaknuo kako će 
zahvaljujući ovoj ener-
getskoj obnovi potrošnja 
energije za grijanje zgra-
de gradske uprave biti na 
godišnjoj razini manja za 
čak 56 posto, emisija štet-
nih plinova umanjena je 
za više od 40 posto, a po-
većan je udio korištenja 
obnovljivih izvora energi-
je za 18 posto. Na taj je na-
čin poboljšan i energetski 

razred objekta u energet-
ski razred C.

Na projektu energet-
ske obnove zgrade grad-
ske uprave gotovo godinu 
dana radila je tvrtka Fun-
da d.o.o., čiji je direktor 
Nikola Funda na konfe-
renciji posebno istaknuo 
odličnu suradnju s Gra-
dom Lepoglavom, koja je 
primjer dobre prakse u 
realizaciji projekata ener-
getske učinkovitosti.

Valja istaknuti kako je 
Grad Lepoglava ostvario 
i dodatno sufinanciranje 
projekta od 309 tisuća 
kuna na natječaju Mini-
starstva regionalnog ra-
zvoja i fondova Europske 

unije, pa je ovaj projekt u 
konačnici sufinanciran s 
čak 87,4 posto prihvatlji-
vih troškova.

Pola milijarde kuna za 
Varaždinsku županiju

- Kada sam došao u 
Zagreb rekao sam da od-
mah moramo ispraviti 
veliku nepravdu. Sjever 
Hrvatske, iako je imao od-
lične projekte, dobivao je 
najmanje novca. Ispravili 
smo tu nepravdu. Samo 
za projekte u Varaždin-
skoj županiji Ministar-
stvo je dalo više od pola 
milijarde kuna! Želim če-
stitati Gradu Lepoglavi i 
gradonačelniku Marijanu 
Škvariću na toliko uspješ-
nih projekata - naglasio 
je potpredsjednik Vlade 
Republike Hrvatske, koji 
je na konferenciji najavio 
i skori natječaj za ener-
getsku obnovu obiteljskih 
kuća. 

Potpredsjednik Štro-
mar je iz Lepoglave po-
ručio kako će se i dalje 
snažno zalagati za dobre 
projekte u ovom dijelu 
Hrvatske.

-To će biti novi pod-
strek našoj građevinskoj 
industriji, koja upravo 
sada treba novi zamah. 
Upravo građevinski sek-
tor može dati najveći obol 
izlasku iz recesije i inten-
zivno pripremamo nove 
natječaje za projekte na 
kojima će biti angažirane 
naše građevinske tvrtke, 
ali i naša industrija gra-
đevnog materijala - ista-
knuo je potpredsjednik 
Štromar.

Potpredsjednik Vlade Predrag Štromar posjetio je Lepoglavu

Energetska obnova zgrade gradske uprave jedan je od pedesetak 
projekata koji su na području Grada Lepoglave realizirani u posljednjih 
nekoliko godina

Potpredsjednik Štromar je iz Lepoglave poručio kako će se i dalje 
snažno zalagati za dobre projekte u ovom dijelu Hrvatske

Projekt energetske obnove zgrade gradske uprave vrijedan je 1,2 milijuna kuna

Tijekom posjete Lepoglavi potpredsjednik Vlade Štromar se uvjerio da 
radovi na uređenju dječjeg vrtića izvrsno napreduju

Gradonačelnik Škvarić predstavio je projekte na području Grada Lepoglave koje podupire Ministarstvo 
graditeljstva i prostornoga uređenja

Ministarstvo graditeljstva 
i prostornoga uređenja za 
naše je projekte osiguralo 

niz potpora, u iznosu 
većem od 3,5 milijuna 

kuna, zahvaljujući kojima 
komunalni standard u 
našem gradu, a time i 
životni standard naših 

građana, uspješno 
podižemo na još veću 

razinu - naglasio je 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić

Do sada je više od 13 tisuća mladih kroz naše 
subvencije riješilo svoje stambeno pitanje, a kada 

tome pribrojimo mlade koji su stambeno pitanje riješili 
kroz program POS-a, onda možemo reći da je više 
od 21 tisuća obitelji ostalo živjeti, raditi i stvarati u 

Hrvatskoj. Ponosan sam na sve koji su sudjelovali u 
tim programima i sretan zbog građana kojima smo 

pomogli - rekao je potpredsjednik Vlade Predrag 
Štromar

Broj projekata koji smo 
pripremili i realizirali uz 
podršku Europske unije 
i resornih ministarstava 
najbolje svjedoči kako 

je Lepoglava - grad 
projekata - naglasio je 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić

Sjever Hrvatske, iako je 
imao odlične projekte, 

dobivao je najmanje 
novca. Ispravili smo 

tu nepravdu. Samo za 
projekte u Varaždinskoj 

županiji Ministarstvo 
je dalo više od pola 

milijarde kuna! Želim 
čestitati Gradu Lepoglavi 
i gradonačelniku Marijanu 

Škvariću na toliko 
uspješnih projekata 
- poručio je Predrag 

Štromar, potpredsjednik 
Vlade Republike Hrvatske
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Gradsko vijeće donijelo je niz mjera za ublažavanje posljedica epidemije 
koronavirusa

Osam mjera za poslodavce 
i građane
Gradsko vijeće Grada Lepoglave održalo je 15. travnja elektronsku sjednicu 
na kojoj su prihvaćene mjere za ublažavanje negativnih posljedica izazvanih 
epidemijom koronavirusa na području Grada Lepoglave. Vijećnici su jedno-
glasno prihvatili osam mjera koje su namijenjene poslodavcima i građanima.

Odlukom Gradskog vi-
jeća svi poduzetnici s po-
dručja Grada Lepoglave u 
potpunosti se oslobađaju 
plaćanja komunalne na-
knade za poslovni prostor 
i građevinsko zemljište 
koje služi za obavljanje 
njihove poslovne djelat-
nosti u travnju, svibnju i 
lipnju ove godine. Vijeć-
nici su donijeli i odluku 
kojom se odgađa slanje 
opomena za sve nepod-
mirene obveze fizičkih i 
pravnih osoba te pokre-
tanje svih postupaka pri-
silne naplate za vrijeme 
važenja mjera.

Poduzetnicima i gra-
đanima dana je moguć-
nost i odgode plaćanja i 
obročne otplate za sva du-
govanja, a kućanstvima 
koja su ostala bez prihoda 
dana je mogućnost kori-
štenja prava iz Programa 
raspodjele sredstava za 
potrebe socijalne skrbi 
Grada Lepoglave za 2020. 
godinu. Za vrijeme odgo-
de neće se obračunavati 
zakonske zatezne kamate.

Turističko-kulturno 
informativni centar be-
splatno će pružati sa-
vjetodavne usluge svim 
poduzetnicima kao i 
udrugama za izradu do-
kumentacije i poslovnih 
planova, kod prijave pro-

jekata financiranih iz fon-
dova Europske unije, kao 
i kod prijava za natječaje 
resornih ministarstava.

Odlukom Gradskog 
vijeća Grad Lepoglava će 
provesti javni natječaj za 
dodjelu bespovratnih pot-
pora malim i srednjim po-
duzetnicima na kojem će 
poduzetnici moći ostvari-
ti iznos od maksimalno 15 
tisuća kuna za kapitalna 
ulaganja, kupnju opreme 
i inventara.

Na sjednici je odluče-
no i da se roditelji - ko-
risnici usluga Dječjeg 
vrtića Lepoglava - oslo-
bađaju plaćanja troškova 
sufinanciranja smještaja 
djeteta u vrtiću za vrije-
me obustave rada vrtića. 
Za roditelje - korisnike 
dječjih vrtića - čiji osnivač 
nije Grad Lepoglava, a ko-
ji imaju prebivalište na 

području Grada Lepogla-
ve i imaju odobreno sufi-
nanciranje Grada, u vrije-
me trajanja Kriznih mjera 
Grad će plaćati odobreno 
sufinanciranje.

- Zahvaljujem pred-
sjedniku Gradskog vijeća 
i vijećnicima što su i u 
ovoj kriznoj situaciji po-
kazali svoju odgovornost. 
Potvrđuje to i jednoglasno 
prihvaćanje svih prijedlo-
ga, među kojima su mjere 
za ublažavanje posljedica 
izazvanih epidemijom ko-
ronavirusa na gradskom 
području. Ovim mjerama 
nastojimo pomoći našim 
građanima i poslodavci-
ma da prebrode ovu kri-
znu situaciju koju ćemo 
u Gradu i dalje pratiti te 
bude li potrebno dodat-
no regirati - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Pomoć za građane u riziku od siromaštva

Za Uskrs 
podijeljena 
152 paketa
Kako bi obiteljima slabijeg socijalnog statusa 
pomogli da se lakše nose s ekonomskim po-
sljedicama krize zbog pandemije koronaviru-
sa, Gradsko društvo Crvenog križa Ivanec osi-
guralo je pakete pomoći s osnovnim živežnim 
namirnicama te higijenskim potrepštinama.

- Za sve korisnike 
„Socijalnog programa“ 
koji udovoljavaju utvr-
đenim kriterijima za 
raspodjelu paketa, osi-
gurali smo prehram-
beno-higijenske pakete 
-rekla je Jasminka Ru-
hek, ravnateljica Grad-
skog duštva Crvenog 
križa Ivanec.

Lepoglavsko su pod-
ručje logistički odradili 
članovi dobrovoljnih 
vatrogasnih društava 
Vatrogasne zajednice 
Grada Lepoglave, koji 
su za Uskrs građanima 
u riziku od siromaštva 
na kućni prag dostavili 

152 paketa. Pakete je 
dobilo 97 građana iz 59 
obitelji.

- Stalna komunika-
cija i koordinacija ak-
tivnosti na terenu bila 
je presudna u organi-
ziranju što normalnijeg 
života. Kada imate ova-
ko vrijedne i odgovorne 
suradnike sve je ipak 
nekako lakše. Zahvalan 
sam svima koji su na bi-
lo koji način sudjelovali 
u ovoj akciji - poručio 
je dogradonačelnik Hr-
voje Kovač, načelnik 
Stožera civilne zaštite 
grada Lepoglave.

Vatrogasci i volonteri Crvenog križa sudjelovali su u još jednoj dobrotvornoj akciji

Topli obroci za tridesetak osoba slabijeg 
imovinskog stanja
Odazvavši se na poziv Varaždinske županije koja je u suradnji sa Županijskim društvom Crvenog križa i Vatrogasnom zajednicom 
Varaždinske županije pokrenula jedinstvenu inicijativu radnog naziva - Dostava dnevnih toplih obroka starijim osobama narušenog 
socijalnog ili zdravstvenog stanja, lepoglavski Stožer civilne zaštite koordinirao je još jednu humanitarnu akciju na svom terenu.

- Na području Varaž-
dinske županije je šestoti-
njak, a na području Grada 
Lepoglave tridesetak oso-
ba narušenog socijalnog 
ili zdravstvenog stanja. 
Kako bi se logistički mo-
glo osigurati pripremanje 
tolikog broja obroka akti-
virane su školske kuhinje 

u Ivancu, Novom Marofu i 
Ludbregu. Obroke dostav-
ljaju vatrogasci gradskih 
dobrovoljnih društva kao 
i volonteri Crvenog križa - 
rekao je o ovoj dobrotvor-
noj akciji Hrvoje Kovač, 
načelnik Stožera civilne 
zaštite Grada Lepoglave.

Dostava dnevnih to-

plih obroka još je jedna 
akcija u nizu koja se pro-
vodi na širem gradskom 
području a u kojoj sudje-
luju vatrogasci i drugi vo-
lonteri.

Podjela toplih i nu-
tricionistički kvalitetnih 
obroka započela je 24. 
travnja, kada su volonte-

ri na kućni prag 32 osobe 
slabijeg imovinskog sta-
nja, nepokretne, slabo po-
kretne, teško bolesne ili 
one koje žive u staračkim 
samačkim domaćinstvi-
ma donijeli topli obrok.

- Vjerujem da će ova 
inicijativa mnogima od 
naših sugrađana u nepo-

voljnom položaju ipak po-
kazati kako ih se nije za-
boravilo i kako su važan 
dio naše lokalne zajedni-
ce.  Hvala svima koji su 
se uključili i koji aktivno 
pomažu ovu inicijativu - 
istaknuo je načelnik lepo-
glavskog Stožera civilne 
zaštite.

Pakete Crvenog križa dobilo je 59 obitelji s lepoglavskog 
područja

Aktivnosti Stožera civilne zaštite Grada Lepoglave u borbi protiv koronavirusa

Zahvala volonterima na predanom radu
Stožer civilne zaštite Grada Lepoglave odgovorno je i vrlo uspješno proveo niz aktivnosti u vrijeme borbe protiv koronavirusa. Ovo 
stručno, operativno tijelo koordiniralo je rad žurnih službi u provođenju protuepidemijskih mjera na području Grada Lepoglave te 
aktivnosti volontera koji su na terenu pomagali građanima, posebice onima najugroženijima, kako bi se lakše nosili s posljedica-
ma korona krize.

Stožer civilne zaštite 
Grada Lepoglave je od 
17. ožujka, kada je zapo-
čela njegova svakodnev-
na intenzivna aktivnost u 
borbi protiv koronaviru-
sa, odgovorno izvršavao 
svoje zadaće, o čemu naj-
bolje svjedoči činjenica 
da na području Lepogla-
ve nije bilo oboljelih od 
COVID-a 19.

Stožer je kontinuira-
no pratio situaciju ve-
zanu uz širenje korona-
virusa te je od početka 
svoga rada donosio od-
luke i preporuke koje su 

bile usklađene s preporu-
kama Službe za epidemi-
ologiju Zavoda za javno 
zdravstvo, kao i Stožera 
civilne zaštite Republike 
Hrvatske.

- Stožer je svoje aktiv-
nosti provodio primarno 
u interesu zdravlja i si-
gurnosti svih građana. U 
početku krize i provedbe 
protuepidemijskih mje-
ra bili smo fokusirani 
na provođenje zabrane 
održavanja svih javnih 
događanja i okupljanja 
te poštivanja mjera soci-
jalnog distanciranja, kao 
i pojačanih higijenskih 
i dezinfekcijskih mjera. 
No, već 20. ožujka orga-

nizirali smo i pomoć za 
starije i bolesne, kao i 
za osobe kojima je bila 
propisana mjera samoi-
zolacije. Uveli smo i po-
sebnu telefonsku liniju te 
adresu elektronske pošte 
za naše građane, koja je 
bila vrlo aktivna. Stožer 
je zaprimio 2.673 tele-
fonska poziva te 1.360 
mailova. Veliki dio našeg 

angažmana u borbi s ko-
ronavirusom odnosio se i 
na izdavanje propusnica. 
Stožer je do 10. svibnja, 

kada je ukinuta ova mje-
ra, izdao 2.016 propusni-
ca, 500 tiskanih te 1.516 
e-propusnica - naglasio je 
zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač, načelnik 
Stožera civilne zaštite 
Grada Lepoglave.

U vrijeme korona kri-
ze podijeljeno je 416 to-
plih obroka i 152 paketa 
s osnovnim živežnim na-

mirnicama i higijenskim 
potrepštinama.

- Posebno valja ista-
knuti aktivnosti naših va-
trogasaca, koji su tijekom 
krize s uspjehom proveli 
101 aktivnost, za koje su 
utrošili 1.804 radnih sati. 
Tih je dana na terenu bi-
lo angažirano 75 vatroga-
saca, koji su odgovorno i 
predano izvršavali zada-
će koje su im bile povje-
rene. O njihovom anga-
žmanu govori i podatak 
da su svojim vozilima 

prešli čak 8.295 kilome-
tara - rekao je načelnik 
Hrvoje Kovač.

Stožer je posebnu 
pozornost posvetio i in-
formiranju građana o 

aktualnoj epidemiološkoj 
situaciji, pa je primjerice, 
24. travnja kreirao i Vi-
ber zajednicu čiji članovi 
i dalje primaju obavijesti 

vezane uz epidemiju ko-
ronavirusa.

- Iza nas je veliki po-
sao u borbi s virusom, 
ali i s posljedicama pro-
pisanih protuepidemij-
skih mjera i ograničenog 
kretanja, zbog kojeg su 
mnogi naši sugrađani, 
posebice oni stariji, bo-
lesni i nemoćni, ali i oni 
u samoizolaciji bili po-
sebno ugroženi. Zahva-
ljujem svim volonterima 
koji su tih dana predano 
i nesebično radili na te-
renu, našim vatrogasci-
ma, volonterima Crvenog 
križa, članovima Stožera 
i svima koji su se aktivno 
uključili u borbu s koro-
navirusom. Zahvaljujem 
i našim građanima koji 
su se u vrijeme korona-
krize ponašali odgovor-

no, poštujući naputke 
nacionalnog stožera - 
istaknuo je Hrvoje Kovač, 
načelnik Stožera civilne 
zaštite Grada Lepoglave.

Stožer civilne zaštite Grada Lepoglave odgovorno je i vrlo uspješno proveo niz aktivnosti u vrijeme borbe 
protiv koronavirusa

Tijekom krize vatrogasci su s uspjehom proveli 101 aktivnost, za koje 
su utrošili 1.804 radnih sati

Stožer je izdao 500 tiskanih te 1.516 e-propusnica

Volonteri Crvenog križa predano su se uključili u borbu s posljedicama 
epidemije

U vrijeme korona krize podijeljeno je 416 toplih obroka i 152 paketa s 
osnovnim živežnim namirnicama i higijenskim potrepštinama

Stožer je svoje 
aktivnosti provodio 
primarno u interesu 

zdravlja i sigurnosti svih 
građana - naglasio je 

Hrvoje Kovač, načelnik 
Stožera civilne zaštite 

Grada Lepoglave
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Grad Lepoglava nastavlja podupirati rad Pčelarske udruge Čmalico 

Nova vrijedna donacija pčelarima na 
lepoglavskom području
- Grad Lepoglava na čelu s gradonačelnikom Marijanom Škvarićem jedini je grad koji u tolikoj mjeri prepoznaje probleme nas 
pčelara. No, ne samo da ih je prepoznao, već nam pomaže da ih riješimo i da se uspješno bavimo pčelarstvom, na čemu smo neiz-
mjerno zahvalni - poručio je Martin Vukovski, tajnik Pčelarske udruga Čmalico iz Bednje, koja je dobila još jednu vrijednu donaciju 
Grada Lepoglave.

Nastavljajući pružati 
potporu Pčelarskoj udru-
zi Čmalico, čiji su članovi 
i pčelari s lepoglavskog 
područja, Grad Lepoglava 
je s 5.000 kn financirao 
nabavu dvije pčelarske 
sms vage, koje će biti po-
stavljene u pčelinjacima 
dvojice članova Udruge 
- Nene Rostuhara u Le-
poglavi i Zvonka Galića 
u Žarovnici. Pomoću tih 
vaga svakodnevno će biti 
praćeno stanje u košnica-
ma - od dnevnog unosa 
meda do uvjeta u košni-
cama. Budući da je riječ o 
sms vagi, sve će podatke 
vaga slati na mobilni ure-
đaj nakon čega će oni sva-
kodnevno biti objavljiva-
ni na internetskoj stranici 
Pčelarske udruge Čmali-
co, pa će ih moći pratiti i 
drugi pčelari i koristiti ih 

pri nadzoru košnica i pro-
izvodnji meda.

- Ove dvije vage po-
stavit ćemo na području 
Grada Lepoglave kako bi 
prikupljale podatke koji 
će najbolje koristiti našim 
pčelarima. Već smo ranije 
postavili nekoliko vaga na 
području Općine Bednja, 
tako da svi naši članovi 
dobivaju precizne podat-
ke motrenja meda na po-

dručjima koja svojim ra-
dom pokriva naša Udruga 
- istaknuo je Mihalj Car, 
zamjenik predsjednika 
ove pčelarske udruge.

Da će pčelarska vaga 
uvelike pomagati svim 
pčelarima potvrdio je i 
pčelar Neno Rostuhar, u 
čijem će pčelinjaku biti 
instalirana jedna od pče-
larskih vaga.

- Članovi Pčelarske 

udruge Čmalico vrlo su 
aktivni, a suradnja Grada 
i Udruge je izuzetna. Grad 
je prepoznao njen rad, 
kao i njen potencijal. Pče-
larstvo u našem kraju ima 
veliki potencijal i potreb-
no ga je razvijati. U Gradu 
Lepoglavi taj razvoj poti-
čemo i ovakvim potpora-
ma, nabavom potrebne 
pčelarske opreme -ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, prigo-
dom predaje vrijedne do-
nacije Pčelarskoj udruzi 
Čmalico, te je podsjetio i 
na druge gradske donaci-
je Udruzi, poput donacije 
1,5 tone šećera za prihra-
nu pčela te preparata za 
suzbijanje bolesti pčela, 
ali i na uspješnu suradnju 
Grada i Udruge na pro-
jektu sadnje medonosnih 
stabala.

Valja istaknuti kako 
Grad Lepoglava snažno 
zagovara i projekt med-
nog doručka u vrtićima i 
osnovnim školama s grad-
skog područja, koji bi se 
provodio upravo u surad-
nji s domaćim pčelarima.

U planu je daljnja su-
radnja i pokretanje ak-
tivnosti koje će pomoći 
razvoju pčelarstva, pri če-
mu je istaknuto poticanje 
sijanja poljoprivrednih 
kultura koje će se koristi-
ti za ispašu pčela, koje će 
ujedno suzbiti rast korova 
i tako oplemeniti zapušte-
ne poljoprivredne površi-
ne.

Članovi Pčelarske 
udruge Čmalico zahvalili 
su ovom prigodom i tvrtki 
Apiloger, koja im je izišla 
u susret kod nabave pče-
larskih vaga.

Počela provedba Programa zaštite divljači na području Grada Lepoglave

Repelenti će od divljači štititi 
poljoprivredne površine
Nastavljena je dobra suradnja Grada Lepoglave i lovačkih udruga s gradskog područja.

Grad Lepoglava me-
đu prvim je jedinicama 
lokalne samouprave u 
Hrvatskoj koja je donije-
la i započela provedbu 
Programa zaštite divljači. 
Troškove provedbe Pro-
grama s 10 tisuća kuna 
pokrit će Grad Lepoglava, 
a ugovor o provedbi Pro-
grama zaštite divljači na 
području Grada Lepogla-
ve potpisali su gradona-
čelnik Marijan Škvarić 
i Miroslav Maček, pred-
sjednik Lovačke udruge 
Srnjak - Ravna gora.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić predstavni-
cima Lovačkog društva 
Srnjak - Ravna gora i Lo-
vačke udruge Graničar iz 
Višnjice uručio je i repe-
lente vrijedne oko 6 tisu-

ća kuna, koji će od divlja-
či zaštititi poljoprivredne 
površine. Inače, Grad je 
već ranije financirao i na-
bavu osam hranilica.

Predstavnici lovačkih 
društava Srnjak - Ravna 

gora i Graničar, Predrag 
Maček i Blaž Jakopiček, 
zahvalili su Gradu i gra-
donačelniku Marijanu 
Škvariću na donaciji, pri 
čemu su istaknuli odličnu 
suradnju lovaca s Gra-

dom Lepoglavom.
Dodijeljene repelente 

lovci će podijeliti zainte-
resiranim građanima koji 
se moraju javiti Lovač-
kom društvu Srnjak - Rav-
na gora ili Lovačkoj udru-
zi Graničar iz Višnjice.

Građani sve neželjene 

situacije vezane uz divlje 
životinje moraju prija-
viti stručnim službama 
Grada Lepoglave na bro-
jeve telefona - 770-413 ili 
099/2770-413, odnosno na 
adresu elektroničke po-
šte: zastita.divljaci@lepo-
glava.hr.

ZELENA LEPOGLAVA

Ministarstvo poljoprivrede LAG-u Sjeverozapad dodijelilo dodatna sredstva

Novih 2 milijuna kuna za 
male poljoprivrednike
Odlukom Ministarstva poljoprivrede Lokalnoj akcijskoj grupi - Sjeverozapad 
dodijeljeno je još milijun i 996 tisuća kuna za potporu lokalnom razvoju u 
okviru inicijative LEADER.

- Lokalna akcijska gru-
pa - Sjeverozapad ostva-
rila je najveću naknad-
nu dodjelu sredstava od 
svih LAG-ova u Republi-
ci Hrvatskoj, temeljem 
kriterija odabira koji su 
uključivali veličinu lo-
kalne akcijske grupe, ak-
tivnosti u provedbi LAG 
natječaja, kvalitetu rada u 
provedbi natječaja te pro-
duktivnost LAG- a, koji se 
temeljio na omjeru broja 
objavljenih LAG natječaja 
u odnosu na broj zapo-
slenih - naglasio je Mario 
Željezić, voditelj Lokalne 
akcijske grupe - Sjevero-
zapad.

Nakon što odluka Mi-
nistarstva poljoprivrede 
postane pravomoćna, 
LAG Sjeverozapad će za-
početi pripreme za raspi-
sivanje novog natječaja, 
koji će biti raspisan na 
jesen ove godine.

Sredstva isključivo za 
projekte OPG-ova

- Ovih, gotovo 2 mi-
lijuna kuna, namijenit 
ćemo isključivo za raspis 
LAG natječaja, dakle, za 
financiranje projekata 
obiteljskih poljoprivred-
nih gospodarstava na 
našem području. Budući 
da smo na prvom LAG na-
tječaju za provedbu Tipa 
operacije 6.3.1., koji je bio 
namijenjen malim poljo-
privrednim proizvođa-
čima, vidjeli da je njihov 
interes za bespovratnim 
sredstvima bio veći od 2,5 
milijuna kuna, koliko smo 
imali na raspolaganju za 
taj tip operacije, povećat 
ćemo alokaciju za taj tip 
operacije i većinu ovih 
bespovratnih sredstava 
iz Programa ruralnog 
razvoja namijeniti upra-
vo za poticanje njihove 
konkurentnosti - rekao 
je Emil Tkalec, LEADER 

menadžer LAG-a Sjevero-
zapad.

S novih 2 milijuna 
kuna Lokalna akcijska 
grupa - Sjeverozapad ta-
ko će ove godine dodije-
liti bespovratna sredstva 
za još najmanje petnaest 
projekata malih poljopri-
vrednih gospodarstava.

Za ruralni razvoj čak 11 
milijuna kuna

- Sredstva koja nam 
je dodijelilo Ministarstvo 
poljoprivrede priznanje 
je za rad Lokalne akcijske 
grupe - Sjeverozapad u 
provedbi LAG natječaja, 
budući da smo prema ja-
snim kriterijima prikupili 
najviše bodova od svih 
lokalnih akcijskih grupa 
u Republici Hrvatskoj. 
Ostvarili smo sve plani-
rane ciljeve i u provedbi 
natječaja iz Programa 
ruralnog razvoja, za koje 
smo namijenili 9 miliju-
na kuna. S ovih 2 miliju-
na dodatnih sredstava bit 

ćemo u prilici ove godine 
raspisati novi natječaj, na 
kojem ćemo našim obi-
teljskim poljoprivrednim 
gospodarstvima omo-
gućiti da bespovratnim 
sredstvima podignu svoju 
konkurentnost i ukupni 
tržišni potencijal. Ovakva 
podrška najpotrebnija je 
upravo malim obiteljskim 
gospodarstvima, jer ona iz 
vlastitih prihoda ne mogu 
osigurati sredstva za ula-
ganja u poljoprivrednu 
mehanizaciju i proširenje 
proizvodnje. Posebno va-
lja naglasiti kako će naš 
LAG u samo dvije godine 
u ruralni razvoj uložiti 
čak 11 milijuna kuna na 
području 14 jedinica lo-
kalne samouprave u na-
šoj županiji - istaknuo je 
Marijan Škvarić, pred-
sjednik Lokalne akcijske 
grupe - Sjeverozapad.

U LAG-u Sjeverozapad 
napominju kako se sve 
informacije vezane za na-
tječaje pravodobno objav-
ljuju na njihovoj web 
stranici www.lagsz.hr te 
da će nositelji obiteljskih 
poljoprivrednih gospo-
darstava s njihovog pod-
ručja imati dovoljno vre-
mena da nakon raspisa 
LAG natječaja pripreme i 
prijave svoje projekte.

Grad financirao nabavu žutih ploča

Vrijedna donacija 
vinogradarima
Grad Lepoglava je i ove godine financirao na-
bavu žutih ljepljivih ploča koje se u vinogradi-
ma koriste za mjerenje prisutnosti američkog 
cvrčka, prijenosnika žutice vinove loze.

Nabavljeno je nešto 
više od 2 tisuće žutih 
ljepljivih ploča vrijed-
nih oko 5 tisuća kuna, 
koje će biti podijeljene 
vinogradarima. Veći-
nom će ih podijeliti 
Udruga vinogradara 
i voćara “Klopotec”, 
dio će podijeliti mje-
sni odbori na čijim je 
područjima ova bolest 
uzela maha, a dio plo-
ča vinogradari će moći 
sami podići u Gradu Le-
poglavi.

- U ovom slučaju ri-
ječ je o vinogradarima, 

no već smo tijekom go-
dine pomogli pčelari-
ma, lovcima, kao i dru-
gim građanima kojima 
je zbog izvanrednih 
okolnosti bila potrebna 
pomoć. Žutica vinove 
loze predstavlja velik 
problem vinogradari-
ma ne samo na područ-
ju Grada Lepoglave već 
diljem Hrvatske, a mi 
smo u Gradu Lepoglavi 
odlučili pomoći našim 
građanima kako bi za-
štitili svoje vinograde - 
istaknuo je gradonačel-
nik Marijan Škvarić.

LAG će u samo dvije godine u ruralni razvoj na svom području uložiti 
11 milijuna kuna - istaknuo je Marijan Škvarić, predsjednik LAG-a 
Sjeverozapad

Ugovor o provedbi Programa zaštite divljači na području Grada 
Lepoglave potpisali su gradonačelnik Marijan Škvarić i Miroslav Maček, 
predsjednik Lovačke udruge Srnjak - Ravna gora

Donacijom repelenata nastavljena je dobra suradnja Grada i lovačkih 
udruga

Gradonačelnik Marijan Škvarić uručio je pčelarima novu vrijednu 
donaciju

Grad je i ove godine pomogao vinogradarima u borbi protiv žutice 
vinove loze

S novih 2 milijuna 
kuna Lokalna akcijska 
grupa - Sjeverozapad 

ove će godine dodijeliti 
bespovratna sredstva 

za još najmanje 
petnaest projekata 

malih poljoprivrednih 
gospodarstava

ZELENA LEPOGLAVA

Projekt Grada Lepoglave, TKIC-a i obrta 
Emicca

Virtualna tržnica 
Grada Lepoglave
Kako bi se poljoprivrednim proizvođačima 
omogućila prodaja njihovih proizvoda u vri-
jeme provođenja protuepidemijskih mjera, 
kreirana je i stavljena u funkciju - virtualna 
tržnica Grada Lepoglave, na kojoj građanima 
svoje proizvode mogu ponuditi obiteljska po-
ljoprivredna gospodarstva.

Ovaj je projekt re-
zultat inicijative i za-
jedničkog angažmana 
Grada Lepoglave, Turi-
stičko kulturno infor-
mativnog centra i obrta 
Emicca, koji je izradio 
web platformu na kojoj 
OPG-i građanima nude 

svoje poljoprivredne 
proizvode.

Aplikacija E-tržnica 
Grada Lepoglave i da-
lje je otvorena za sve 
OPG-e koji žele svoje 
proizvode nuditi na 
ovoj online tržnici.
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Ovogodišnji Međunarodni festival čipke bit će jedinstven 

Izložbe i na festivalskoj 
online platformi 
Ovogodišnji Međunarodni festival čipke u Lepoglavi, bit će održan i virtualno, 
na festivalskoj online platformi.

Pandemija koronavi-
rusa utjecala je na održa-
vanje brojnih događanja 
i manifestacija, pa tako i 
na 24. Međunarodni fe-
stival čipke u Lepoglavi. 
Organizatori su na počet-
ku godine počeli s uobi-
čajenim pripremama za 
održavanje festivala koji 
je tijekom mjeseca rujna 
u Lepoglavi trebao okupi-
ti izlagače iz brojnih čip-
karskih centara svijeta i 
Hrvatske te potvrditi ovaj 
festival kao jedno od naj-
značajnijih čipkarskih do-
gađanja, a Lepoglavu kao 
čipkarsko središte Europe 
i Svijeta. Međutim, zbog 
propisanih protuepide-
mijskih mjera održavanje 
24. Međunarodnog festi-
vala čipke dovedeno je u 
pitanje. Stoga su organi-
zatori Međunarodnog fe-
stivala čipke u Lepoglavi 
odlučili da njegovo ovo-
godišnje izdanje neće biti 
održano na tradicionalan 
način, već virtualno, i uz 
manji broj izložaba i sudi-
onika.

Na 24. Međunarod-
nom festivalu čipke bit će 
postavljena izložba lepo-
glavske čipke na kojoj će 
biti predstavljeni radovi 
izloženi na festivalu pri-
jašnjih godina, među koji-
ma će biti i šator od čipke, 
herbarij od čipke, vjen-
čanica dizajnera Borisa 
Pavlina, metalne čipkane 
haljine, čipke Čipkarskog 
društva Danica Bresler i 
nakit od čipke.

Posebna atrakcija 
ovogodišnjeg festivala u 
Lepoglavi bit će vizualno 

vrlo atraktivna i jedin-
stvena izložba - Nemate-
rijalni dodir materijalne 
odsutnosti, koja predstav-
lja čipku kao hrvatsku 
kulturnu baštinu u suvre-
menoj tehnološkoj inter-
pretaciji u obliku interak-
tivnog holograma, koja je 
početkom ove godine bila 
predstavljena u zagrebač-
kom Muzeju za umjetnost 
i obrt.

Na trećoj velikoj izlož-
bi bit će predstavljeno 
čipkarstvo Bugarske, ovo-
godišnje zemlje - partnera 
festivala čipke u Lepogla-
vi.

Izložbe koje će biti po-
stavljene u pavlinskom 
samostanu moći će se od 
1. do 30. rujna razgledati 
virtualno putem festival-
ske online platforme.

Bude li u rujnu situa-
cija vezana uz pandemiju 
koronavirusa povoljna, 
posjetitelji će izloške u 
pavlinskom samostanu 
moći razgledati i fizički, 
od 11. do 13. rujna.

Ovogodišnji međuna-
rodni festival ući će tako 
u povijest čipkarskih fe-
stivala u Lepoglavi kao 
prvi virtualno održani 
festival.

Održana Skupština KUD-a Lepoglavski pušlek

Vrijedni čuvari 
lepoglavske tradicije
Članovi KUD-a Lepoglavski pušlek održali su 
godišnju skupštinu na kojoj je predsjednica 
društva Štefica Bizek, istaknula kako su zbog 
protuepidemijskih mjera morali otkazati ili 
odgoditi niz aktivnosti koje su bile planirane 
u ovoj godini.

Zbog koronavirusa 
otkazane su i mnoge 
manifestacije na koji-
ma su trebali nastupiti 
članovi KUD-a Lepo-
glavski pušlek, a zbog 
neizvjesne situacije 
vezane uz koronavirus 
gotovo je nemoguće 
planirati daljnje aktiv-
nosti društva u ovoj 
godini - istaknuto je na 
skupštini.

No, kako je naglasila 
predsjednica Društva u 
izvješću o radu u prote-
kloj godini, 2019. je bila 
uspješna godina. Tije-
kom 2019. godine KUD 
Lepoglavski pušlek je 
imao čak 40 aktivnosti, 
i to ne samo na područ-
ju Grada Lepoglave već 
i na brojnim gostovanji-
ma na kojima su člano-
vi KUD-a predstavljali 
običaje lepoglavskog 
kraja te uveseljavali 
publiku koja je pratila 
njihove nastupe.

G r a d o n a č e l n i k 
Marijan Škvarić na 
skupštini je zahvalio 
članovima KUD-a na 
sudjelovanju na broj-

nim gradskim mani-
festacijama i čuvanju 
tradicije te običaja le-
poglavskog kraja, ali 
i na promociji Grada 
Lepoglave. Gradonačel-
nik je tom prilikom na-
javio i inicijativu za su-
radnjom svih udruga u 
kulturi koje djeluju na 
gradskom području, ko-
ja bi rezultirala zajed-
ničkim nastupima, ali i 
zajedničkim prijavama 
projekta na nove natje-
čaje. Gradonačelnik Le-
poglave najavio je i ka-
ko bi trebao biti riješen 
i problem prostora u 
kojem bi djelovao KUD 
Lepoglavski pušlek, jer 
će Grad od Varaždinske 
biskupije zatražiti bivši 
župni ured, koji bi bio 
ustupljen na korištenje 
lepoglavskim udruga-
ma u kulturi.

Rad KUD-a Lepo-
glavski pušlek pohvalio 
je i zamjenik gradona-
čelnika Hrvoje Kovač, 
te je članovima društva 
zahvalio na odgovor-
nom ponašanju tijekom 
korona krize.

Na skupštini je pohvaljen rad KUD-a Lepoglavski pušlek

Ovogodišnji međunarodni festival čipke bit će zbog pandemije 
koronavirusa održan virtualno

Održana Skupština Glasne kubure iz Kamenice

Zahvala Gradu na potpori
- Hvala što njegujete našu baštinu čijim očuvanjem stvaramo temelje za budućnost. 
Hvala što svojim nastupima promovirate Grad Lepoglavu te uspostavljate mosto-
ve suradnje s drugim sredinama - poručio je članovima Kuburaške udruge Glasna 
kubura iz Kamenice gradonačelnik Marijan Škvarić na skupštini koja je održana 7. 
ožujka u Lepoglavi.

Stjepan Kapustić, 
predsjednik Kuburaške 
udruge Glasna kubura, 
podnoseći izvješće o radu 
za proteklo jednogodišnje 
razdoblje, podsjetio je na 
aktivnosti koje su prove-

dene u protekloj godini 
- brojne nastupe članova 
Udruge koji su počasnim 
pucnjem sudjelovali u 
proslavama blagdana, na 
manifestacijama i obilje-
žavanjima značajnijih da-

tuma na području Grada 
Lepoglave te njene bliže i 
daljnje okolice. Tom je pri-
godom upućena zahvala 
Gradu Lepoglavi na zna-
čajnoj financijskoj potpori 
koju pruža radu Udruge. Članovi Udruge na nastupima promoviraju Lepoglavu i njenu bogatu baštinu

IZ GRADA

Gradonačelnik Marijan Škvarić zahvalio vatrogascima na njihovoj predanoj 
službi 

Grad ulaže značajna 
sredstva u nabavu nove 
vatrogasne opreme
U čestitci koju je vatrogascima u svibnju - Mjesecu zaštite od požara, uputio 
gradonačelnik Marijan Škvarić, posebno je istaknuta zahvala na njihovoj pre-
danoj dragovoljnoj službi.

- Ispred Grada Lepo-
glave i u svoje osobno ime 
želio bih svim vatrogas-
cima, a posebice vatro-
gascima iz dobrovoljnih 
vatrogasnih društava 
koja djeluju na području 
Grada Lepoglave, uputiti 
VELIKO HVALA na sve-
mu što čine za građane i 
naš grad. Iako je mjesec 
svibanj, i blagdan njiho-
va nebeskog zaštitnika 
- svetog Florijana, vrije-
me kada se uobičajeno 
vatrogascima upućuju 
čestitke i zahvale, mi u 
Gradu Lepoglavi činimo 
to tijekom cijele godine. 
Naime, vatrogasci su svih 
dana u godini zalog sigur-
nijeg života u našem gra-
du, spremni da u svakom 
trenutku budu na pomoć 
svim građanima. Posebno 
zahvaljujem našim vatro-
gascima koji su bili uklju-
čeni u provedbu svih 
aktivnosti našeg Stožera 
civilne zaštite u provo-
đenju protuepidemijskih 

mjera - istaknuo je grado-
načelnik Marijan Škvarić, 
te dodao kako Grad Lepo-
glava redovno ulaže i u 
nabavu vatrogasne opre-
me koja će im pružiti ve-
ću sigurnost u radu te još 
veću operativnost. 

 U ovoj godini Grad Le-
poglava je nabavio novo 
vatrogasno navalno vozi-
lo vrijedno oko 2 milijuna 
kuna, čime je još jednom 
potvrđeno koliko se cije-

ne naši vatrogasci i njihov 
rad.

Na području Grada 
Lepoglave djeluju četiri 
dobrovoljna vatrogasna 
društva, tri teritorijal-
na - DVD Lepoglava, DVD 
Kamenica, DVD Višnjica i 
jedno gospodarsko - DVD 
Kaznionica u Lepoglavi. U 
ova četiri društva aktivno 
sudjeluje oko 400 članova 
od kojih je 85 operativnih 
vatrogasaca.

Grad Lepoglava osigurao zaštitne maske za svoje građane

Zahvala radnicama koje 
su radile danonoćno
Zaštitne maske za lice bile su vrlo tražena roba u vrijeme najveće opasnosti 
od širenja koronavirusa. Na tržištu ih nije bilo, a količine koje su stizale iz ino-
zemstva nisu bile dostatne. Stoga je Stožer civilne zaštite Grada Lepoglave, 
u suradnji s tekstilnim tvrtkama na lepoglavskom području, osigurao šivanje 
nekoliko tisuća zaštitnih maski za svoje građane.

Prvih 2.000 maski sa-
šiveno je krajem ožujka u 
pogonima lokalnih tvrtki 
i odmah su podijeljene 
građanima. Zadaću njiho-
ve podjele po ulicama, do 
kućnog praga, preuzeli su 
vatrogasci Vatrogasne za-

jednice Grada Lepoglave, 
u sklopu svojih redovnih 
zadataka patroliranja 
ulicama i naseljima na ši-
rem gradskom području. 
Na taj način građani nisu 
bili izloženi nepotrebnim 
izlascima.

- Ovom aktivnošću 
održavali smo gospo-
darsku djelatnost naših 
tvrtki koje zapošljavaju 
veći broj naših građana, 
a naše smo građane zašti-
tili od koronavirusa. Za-
jedničkim naporima svih 
dionika sustava zaštite i 
spašavanja, ali i odgovor-
nih poslodavaca te nji-
hovih predanih radnica, 
svi zajedno dali smo svoj 
obol u borbi s krizom u 
kojoj smo se našli - rekao 
je Hrvoje Kovač, načel-
nik lepoglavskog Stožera 
civilne zaštite, koji je za-
hvalio radnicama koje su 
danonoćno šivale maske.

Grad Lepoglava pomogao kupnju 
reanimacijske opreme za potrebe hitne 
pomoći

Za bolju 
zdravstvenu 
skrb na cijelom 
gradskom 
području
Grad Lepoglava je s 4.500 kuna pomogao na-
bavu reanimacijske torbe s EKG uređajem i 
pripadajućom opremom koju će koristiti eki-
pe hitne službe stacionirane u Domu zdravlja 
u Ivancu, a koje pokrivaju i područje Grada 
Lepoglave.

Uključivanje Grada 
Lepoglave u još jednu 
nabavu zdravstvene 
opreme dogovoreno je 
na sastanku gradona-
čelnika Marijana Škva-
rića i ravnatelja Zavo-
da za hitnu medicinu 
Varaždinske županije 
Mladena Smoljanca 
koji je održan sredinom 
svibnja u Lepoglavi, a 
na kojem je bio i Zoran 
Žeželj, glavni tehničar 
županijskog Zavoda za 
hitnu medicinu.

- Uključivanjem u 
nabavu reanimacijske 
opreme koju će koristiti 
hitna služba koja djelu-
je i na području Grada 
Lepoglave još je jedna 
gradska aktivnost ko-
jom jačamo zdravstve-
nu skrb na gradskom 
području. Grad Lepo-
glava uvijek je podrža-
vao takve hvalevrijed-
ne akcije i činit će to i u 
budućnosti - istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić i 
podsjetio da je Grad Le-
poglava prošle godine 
nabavio i automatski 
električni defibrilator. 
Riječ je o uređaju za 
reanimaciju koji je po-

stavljen na vanjskom 
zidu Doma kulture u 
Lepoglavi, kako bi gra-
đanima bio dostupan 
24 sata na dan.

Na sastanku grado-
načelnika i ravnatelja 
županijskog Zavoda za 
hitnu medicinu dogo-
voreno je organiziranje 
edukacije za korište-
nje defibrilatora koju 
bi prvi prošli gradski 
službenici i djelatnici 
TKIC-a, koji su najčešće 
prvi u mogućnosti ko-
ristiti ovaj defibrilator. 
Iako je uređaj automa-
tiziran i jednostavan za 
uporabu te ga u slučaju 
potrebe mogu koristiti 
svi građani, lakše će ga 
i učinkovitije koristiti 
oni educirani, istaknu-
to je na sastanku na ko-
jem je dogovoreno da 
se defibrilator poveže i 
s hitnom službom koja 
bi u slučaju njegovog 
korištenja bila auto-
matski alarmirana. Uz 
obavijest o korištenju 
defibrilatora, hitna bi 
služba dobila njegovu 
točnu lokaciju te bi ta-
ko mogla žurnije inter-
venirati.

Grad Lepoglava kontinuirano ulaže i u bolju zdravstvenu skrb na 
svom području

U pogonima lepoglavskih tvrtki sašiveno je više od 2.000 zaštitnih maski

Grad Lepoglava ulaže u nabavu nove vatrogasne opreme koja će 
vatrogascima omogućiti još veću operativnost
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Udruga umirovljenika održala je u Lepoglavi redovitu godišnju skupštinu

Konstruktivni partner Grada
Članovi Udruge umirovljenika prošle su godine sudjelovali u brojnim aktiv-
nostima, a lani su povećali i broj članova - istaknuto je na skupštini Udruge 
umirovljenika koja broji 362 člana.

O provedenim aktiv-
nostima nazočne je na 
skupštini izvijestila Mari-
ja Varović, predsjednica 
Udruge, koja je tom pri-
godom istaknula da su ti-
jekom 2019. godine orga-
nizirali čak sedam izleta, 
najviše u 25 godina posto-
janja Udruge. Tako su uz 
već tradicionalne odlaske 
u svetišta u Mariji Bistrici 
i na Trsatu, članovi Udru-
ge imali prigode posjeti-
ti Pag, Sisak i Hrvatsku 
Kostajnicu, Sveti Martin, 
Letenye u Mađarskoj te 
Advent u Zagrebu.

I u 2019. godini orga-
nizirane su posjete bole-
snim i nemoćnim člano-
vima u vrijeme Uskrsa i 
Božića te je pritom podi-
jeljeno 108 prigodnih pa-
keta.

Dio članstva je i pro-
tekle godine sudjelovao 
na sportskim susretima 
umirovljenika Varaždin-
ske županije te na pro-
slavi koju je u Varaždinu 
organizirao Savez udruga 
umirovljenika Varaždin-
ske županije. Udruga je 
obilježila i Dan starijih 
osoba u Dječjem vrtiću 
Lepoglava, a nastavljeno 
je okupljanje i druženje 
članova u prostoru Udru-
ge u Lepoglavi, gdje ih 
jednom mjesečno posje-
ćuje patronažna sestra 
koja im mjeri tlak i šećer 
u krvi. Brinući o zdravlju 

svojih članova Udruga je 
organizirala i rekreaciju 
članica u sportskoj dvora-
ni u Lepoglavi, tajlandsku 
masažu te zdravstvena 
predavanja.

- Ponosni smo što je 
protekle godine, u kojoj 
smo proslavili 25 godina 
postojanja, Grad Lepogla-
va našoj Udruzi dodijelio 
plaketu za doprinos ugle-
du i promociji Grada Le-
poglave u zemlji i inozem-
stvu - istaknula je Marija 
Varović.

Rad udruge na skup-
štini je pohvalio i grado-
načelnik Marijan Škvarić.

- U planiranju aktivno-
sti, programa i projekata 
važnih za razvoj Grada u 
vama imamo konstruk-
tivnog partnera. Slušamo 
prijedloge i brinemo o 
vašim potrebama, što se 
vidi i u financijskoj potpo-
ri koju Grad pruža Udruzi 
- rekao je gradonačelnik 
Lepoglave Marijan Škva-
rić, koji je naglasio da je u 

ovoj godini, upravo teme-
ljem zahtjeva umirovlje-
nika, Grad povećao iznos 
uskrsnice i božićnice sa 
100 na 200 kuna, tako 
da će umirovljenici koji 
zadovoljavaju uvjete za 
dobivanje ove pomoći u 
jednoj godini dobiti uku-
pno 400 kuna jednokrat-
ne novčane pomoći.

- Pokrenuo sam inici-
jativu za uključivanje u 
projekt Zajedno, u okvi-
ru kojeg će šest do deset 
gerontodomaćica brinuti 
za stotinjak građana u po-
trebi. Isto tako, nastavlja-
mo s projektom uređenja 
prostora za cjelodnevni 
boravak starijih i nemoć-
nih osoba u Lepoglavi - 
dodao je gradonačelnik 
Škvarić.

Ispred Varaždinske 
županije članove Udruge 
umirovljenika Lepoglava 
pozdravio je, ujedno i po-
hvalivši rad Udruge, za-
mjenik župana Tomislav 
Paljak.

Održana skupština Udruge antifašističkih boraca i antifašista

Naglasak na poticanju aktivnosti 
vezanih uz obnovu spomen obilježja
Udruga antifašističkih boraca i antifašista održala je 14. ožujka redovitu go-
dišnju skupštinu, na kojoj je Marija Varović, predsjednica udruge, izvijestila o 
aktivnostima udruge u protekloj godini.

Udruga antifašističkih 
boraca i antifašista obilje-
žila je značajne datume i 
događaje vezane uz narod-
nooslobodilačku borbu. 
Udruga će i u ovoj godini 
nastaviti sa sličnim aktiv-
nostima, a poticat će i ak-
tivnosti vezane uz obnovu 
i očuvanje spomen obiljež-
ja poginulim pripadnicima 
NOB-a te žrtvama fašistič-
kog terora. Pritom će po-
sebnu pozornost usmjeriti 
na obnovu Spomen groblja 
u Lepoglavi.

Okupljene članove 
Udruge pozdravio je Hr-
voje Kovač, zamjenik gra-
donačelnika Lepoglave, 

koji je posebno istaknuo 
minoriziranje antifašistič-
ke borbe i pripadnika par-
tizanskog pokreta od stra-
ne određenih političkih 
struktura.

- Potrebno je još više 
ukazivati na povijesne či-
njenice i educirati mlade o 

važnosti antifašističke bor-
be i doprinosu pripadnika 
NOB-a u borbi protiv svjet-
skog zla - istaknuo je Kovač 
dodavši da je u Lepoglavi 
za vrijeme 2. svjetskog rata 
postojao ustaški logor u ko-
jem su ubijani ljudi što se 
ne smije zaboraviti.

Održana sjednica gradskog Savjeta za 
socijalnu politiku

Novčana pomoć 
onima kojima je 
zaista potrebna
Provedene ali i buduće aktivnosti i programi iz 
domene socijalne politike bili su na dnevnom 
redu sjednice Savjeta za socijalnu politiku 
Grada Lepoglave, čiji su se članovi početkom 
ožujka sastali u Lepoglavi.

Zamjenik grado-
načelnika Hrvoje Ko-
vač, koji je predsjedao 
sjednicom, izvijestio 
je članove o prove-
denim aktivnostima 
Grada Lepoglave koje 
su bile usmjerene na 
podizanje socijalnog 
standarda. Pritom je 
izdvojio nastavak su-
financiranja školske 
kuhinje za učenike iz 
socijalno ugroženih 
obitelji, nabavu radnih 
bilježnica i udžbenika 
svim učenicima lepo-
glavskih škola, podjelu 
prehrambenih pake-
ta građanima slabijeg 
socijalno-ekonomskog 
statusa, te nastavak 
rada gradske geron-
toslužbe kao i prijavu 
na natječaj za sredstva 
iz programa „Zaželi“.

Članovi Savjeta in-
formirani su i o nastav-
ku provedbe programa 
javnih radova na koji-
ma je u Gradu Lepogla-
vi bila zaposlena nova 
grupa te o nastavku 
provođenja programa 
radova za opće dobro 
u koji su uključeni kori-
snici socijalne pomoći.

- Zahvaljujući no-
vom gradskom sustavu 
socijalne skrbi pada 
broj korisnika novča-
ne pomoći i to ne zbog 
toga što u Gradu odbi-
jamo zahtjeve koji nam 
pristižu, već zato što je 
pružamo onima kojima 
je zaista potrebna. Oni-
ma kojima je pomoć 
potrebna ne isplaćuje-
mo u novcu već, osigu-
ravamo potrebne uslu-
ge i robu. Primjer toga 
su bonovi za prehranu 
s kojima se u lokal-
nim trgovinama mogu 
preuzeti prehrambeni 

proizvodi - istaknuo je 
Hrvoje Kovač.

Na sjednici su spo-
menuti i završeni rado-
vi na uređenju zgrade 
Doma zdravlja u Lepo-
glavi, koji obuhvaćaju 
i ugradnju dizala. Ipak, 
istaknut je manjak 
stručnog kadra u am-
bulanti za fizikalnu te-
rapiju, od fizioterapeu-
ta do liječnika fizijatra. 
Uz nedostatak fizijatra 
već duže vrijeme prisu-
tan je i problem nedo-
statka pedijatra te pro-
blem stalne promjene 
liječnika u ambulanti 
u Višnjici, zbog čega su 
mnogi svoje liječničke 
kartone preselili u dru-
ge ambulante, pa je am-
bulanta u Višnjici sada 
suočena s premalim 
brojem korisnika. Stoga 
je upućen apel građani-
ma da ne uzimaju svoje 
kartone iz ambulante 
u Višnjici i odnose ih 
u druge ordinacije obi-
teljske medicine.

Članovi Savjeta za 
socijalnu politiku, od 
Centra za socijalnu 
skrb, Gradskog društva 
Crvenog križa i Hrvat-
skog zavoda za zapo-
šljavanje predstavili 
su svoje aktivnosti. Do 
kraja godine, odlukom 
Savjeta za socijalnu 
politiku, Grad Lepo-
glava će poduzeti ne-
koliko aktivnosti kako 
bi se osigurala pomoć 
za građane kojima su 
obiteljske kuće stradale 
uslijed vremenskih ne-
prilika proteklih mje-
seci, a bit će osiguran i 
holistički pristup sva-
kom korisniku koji od 
grada zatraži pomoć, 
sukladno Odluci o soci-
jalnoj skrbi.

Članovi Savjeta za socijalnu politiku predstavili su brojne 
aktivnosti

U Lepoglavi je održana skupština Udruge antifašističkih boraca i 
antifašista

Rad Udruge pohvalio je gradonačelnik Marijan Škvarić

IZ GRADA

Novi korak u prikupljanju selektiranog otpada na gradskom području

Grad Lepoglava financira 
odvoz i zbrinjavanje 
iskorištenih pelena
Nakon što je krajem prošle godine Gradsko vijeće donijelo odluku o sufinan-
ciranju troška odvojenog prikupljanja i zbrinjavanja iskorištenih pelena, na 
području Grada Lepoglave započet će njihovo prikupljanje i zbrinjavanje.

Ovih je dana Grad Le-
poglava nabavio posebne 
vreće u kojima će građa-
ni prikupljati iskorištene 
pelene. Pravo na vreće 
imaju obitelji s malom 
djecom u dobi do dvi-
je godine ili starije dobi 
koja moraju koristiti pe-
lene. Također, pravo na 
vreće imaju i punoljetne 
osobe koje moraju kori-
stiti pelene. Građani koji 
zadovoljavaju ove uvjete, 
a korisnici su javne uslu-
ge prikupljanja miješa-
nog komunalnog otpada, 
vreće će moći preuzeti u 
gradskoj upravi. Građani 
koji zadovoljavaju uvjete 
vezane uz djecu dobit će 
12 vreća, dok će punoljet-
nim osobama biti dodije-
ljeno 15 vreća godišnje. 
Sve će vreće građanima 
biti podijeljene odjednom, 
za cijelu godinu. Vreće su 
crne boje,  a odvozit će se 
istog dana kada i miješani 

komunalni otpad.
- Ovo je još jedna 

mjera kojom indirektno 
financijski pomažemo 
našim građanima, pose-
bice obiteljima s malom 
djecom te građanima sta-
rije životne dobi. Obitelji 
s malom djecom su zbog 
iskorištenih pelena imali 
veći broj odvoza komu-
nalnog otpada, što im je 
bilo dodatno financijsko 
opterećenje. Od sada će 

te troškove podmirivati 
Grad Lepoglava. Za to će-
mo u ovoj godini izdvojiti 
oko 100 tisuća kuna. Po-
djelom vreća za iskorište-
ne pelene i financiranjem 
njihovog zbrinjavanja 
čuvamo i naš okoliš od 
odbačenog otpada, a po-
većavamo i postotak pri-
marne selekcije otpada 
na kućnom pragu - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Kazališna predstava kao dio programa prevencije neželjenog ponašanja 
mladih

Reci drogi - NE
Jasnu poruku - Reci drogi NE, uputila su učenicima viših razreda osnovnih 
škola iz Lepoglave, Kamenice i Višnjice znana glumačka imena- Csilla Barath 
Bastaić i Jerko Marčić, na predstavi - DROGA, reci drogi NE, koja je odigrana 
10. ožujka u lepoglavskom Domu kulture.

Ova je predstava dio 
aktivnosti kojima se na-
stoji prevenirati konzu-
miranje opojnih droga na 
gradskom području, koje 
Vijeće za prevenciju kri-

minaliteta Grada Lepo-
glave provodi u suradnji 
s Policijskom postajom 
Ivanec.

- Nadam se da ćemo 
na ovaj način pomoći 

mladima da u situaciji u 
kojoj će morati donije-
ti važnu odluku donesu 
pravu odluku - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je tom prili-
kom učenicima poručio 
da svoje živote ispune 
učenjem, sportom i kon-
tinuiranom vlastitom na-
dogradnjom, pri čemu će 
im podršku pružati i Grad 
Lepoglava.

Predstava je na mladi-
ma pristupačan i prihvat-
ljiv način progovorila o 
problemima i opasnosti-
ma koje donosi konzuma-
cija opojnih droga.

Akcija dobrovoljnog darivanja krvi u 
Lepoglavi 

Prikupljeno 
stotinu doza krvi
Gradsko društvo Crvenog križa Ivanec je u su-
radnji s aktivom Dobrovoljnih darivatelja krvi 
iz Lepoglave organiziralo 24. ožujka akciju 
dobrovoljnog darivanja krvi za građane šireg 
lepoglavskog područja.

Akciji se odazvalo 
38 dobrovoljnih dari-
vatelja, a prikupljeno 
je 37 doza krvi za po-
trebe liječenja bolesni-
ka Opće bolnice Varaž-
din. Akcija je održana 
u restoranu Ivančica u 
Lepoglavi, a provela ju 
je ekipa Transfuziološ-
ke službe Opće bolnice 
Varaždin.

Gradsko društvo 
Crvenog križa Ivanec 
organiziralo je u su-
radnji s aktivom do-
brovoljnih darivatelja 
krvi Kaznionice u Le-
poglavi, 28. travnja, 
novu akciju za dje-
latnike Kaznionice u 
Lepoglavi, na kojoj su 
prikupljene još 62 do-
ze krvi.

Nezavisna udruga mladih promiče bogatu 
baštinu Lepoglave

Escape room u 
lepoglavskom 
samostanu 
U rekordnom roku razgrabilo se 20 termi-
na escape rooma - Pavlini, koji je Nezavisna 
udruga mladih organizirala u autentičnom 
ambijentu lepoglavskog samostana i temat-
ski vezala uz pavline.

U konačnici je samo 
jedna ekipa bila dovolj-
no brza i spretna da 
uspješno riješi izazov 
koji je bio postavljen 
pred sve ekipe, a to je 
pošlo za rukom Mar-
ku Žuličeku i Marinu 

Dubovečaku. Uz to što 
su rješavali zagonetke 
i otkrivali tragove, su-
dionici escape rooma 
“Pavlini” naučili su po-
nešto i iz bogate lepo-
glavske baštine.

U Lepoglavi su nedavno održane dvije akcije dobrovoljnog 
darivanja krvi u kojima je prikupljeno stotinu doza krvi

Izazov su uspješno riješili Marko Žuliček i Marin DubovečakPredstava - Reci drogi - NE, pobudila je veliko zanimanje učenika viših 
razreda osnovnih škola

Na području Grada Lepoglave započet će odvojeno prikupljanje i 
zbrinjavanje iskorištenih pelena
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Akcija povodom Dana državnosti

Nova hrvatska zastava na 
Velikoj peći
Povodom Dana državnosti na pećini Velika peć, koja se nalazi na obroncima 
Ivančice iznad Lepoglave, zavijorila se nova hrvatska zastava.

Članovi Speleološke 
udruge Kraševski zviri 
ovom su zastavom, koju je 
osigurao Grad Lepoglava, 
zamijenili staru i već jako 
oštećenu zastavu, koja je 
na Velikoj peći postavlje-
na prije nekoliko godina.

Zastavu je članovima 
Kraševskih zvira uručio 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je tom prigo-
dom izrazio zadovoljstvo 
što će se upravo na Dan 
državnosti iznad Lepogla-
ve zavijoriti novi hrvatski 
stijeg.

Mladi će svojim vršnjacima iz Italije i Malte kroz priče predstaviti vrijednu 
baštinu Lepoglave

Lepoglavski klinci u novom 
europskom projektu
Grad Lepoglava sprema još jednu EU „priču“. Naime, lepoglavski projekt s 
europskim predznakom dobio je potporu iz programa Erasmus+. Riječ je o 
projektu pod nazivom „Once upon a time“ koji ima za cilj povezivanje djece iz 
Grada Lepoglave s vršnjacima iz Italije i Malte.

Priče će nastajati 
predstavljanjem kultur-
ne baštine i posebnosti 
gradova iz kojih dolaze 
djeca, a temeljem tih lo-
kalnih „povjestica“ djeca 
će poboljšati svoje pre-
zentacijske, ali i vještine u 
kreativnom pisanju, diza-
jnu, glumi i komunikaciji 
na stranom jeziku. Upra-
vo će kroz prizmu raznih 
umjetničkih aktivnosti, 
koje su jedan od univer-
zalnih alata povezivanja 
različitih kultura, djeca 

stvoriti svoju priču koja 
će biti predstavljena i u 
formi predstave izvedena 
na uličnim festivalima u 
Malti i Hrvatskoj.

- Grad Lepoglava s po-
nosom nosi titulu „Grada 
prijatelja djece“, a svoju 
usmjerenost prema djeci 
i mladima potvrđujemo 
i ovim posljednjim pro-
jektima čiji su korisni-
ci upravo djeca i mladi. 
Ovaj posljednji, sufinanci-
ran sredstvima Europske 
unije, dodatno će otvoriti 

mobilnost mladih, ali i 
predstaviti bogatu kul-
turnu baštinu Lepoglave 
na novi i inovativniji na-
čin. Kreativni mladi ljudi 
najbolji su lideri, njima 
je uvijek zanimljivo upo-
znavati svoje vršnjake iz 
drugih zemalja kako bi 
razmjenjivali iskustva i 
komunicirali te se time 
dodatno izgrađivali u 
moderne mlade aktivne 
građane s jasnom vizijom 
bolje budućnosti. Ovim 
projektom to će i potvr-
diti - rekao je voditelj 
projekta Hrvoje Kovač, 
zamjenik gradonačelnika 
Lepoglave.

Tako će lepoglavska 
čipka, UNESCO-va nit 
koja je spojila Lepogla-
vu s brojnim državama 
i kontinentima, kao i po-
pularna bajka “Čipkarice 
i zmaj - priča iz Lepogla-
ve”, svoju promociju do-
živjeti na međunarodnoj 
razini u svijetu mladih, 
upravo kroz implementa-
ciju ovog projekta. Predu-
vjeti za to stvoreni su na 
bilateralnom sastanku u 
siječnju, kada je zamjenik 
gradonačelnika boravio 
na Malti, gdje se susreo 
s budućim partnerima iz 
grada Senglea, koji tako-
đer sudjeluje u ovom pro-
jektu.

Hvalevrijedna akcija Speleološke udruge 
Kraševski zviri za čisto podzemlje

Iz Jelovec jame i rudnika 
Velika Sutinska izvukli 
gotovo tri kubična 
metra otpada
Članovi Speleološke udruge Kraševski zviri iz 
Ivanca organizirali su čišćenje Jelovec jame 
i rudnika Velika Sutinska na području Ravne 
gore.

Njima su se u ovoj 
hvalevrijednoj akciji, u 
kojoj su iz ova dva spe-
leološka objekta izvu-
kli gotovo tri kubična 
metra otpada, pridru-
žili i članovi Hrvatske 
gorske službe spašava-
nja - stanice Varaždin, 
vatrogasci iz DVD-a 
Kamenica i DVD-a Le-
poglava te speleolozi 
- suradnici. Nakon ak-
cije na ulazima u jamu 
i rudnik postavili su 
ploče s natpisom www.
cistopodzemlje.info.

Rudnik Velika Su-
tinska i Jelovec jama 
još su lani prijavljeni 
volonterskoj speleo-
loškoj inicijativi - „Či-
sto podzemlje“, a na 
tom popisu našli su 
se i drugi objekti na 

području Grada Lepo-
glave - Jadekova jama, 
Jama na Roščici, Vranj-
ka jama te Markova 
(Bračkova) jama na 
Ivanščici. No, kako se 
rudnik Velika Sutinska 
i Jelovec jama nalaze 
na vodozaštitnom po-
dručju izvorišta „Su-
tinska“ i „Ravna gora“ 
za prvo čišćenje iza-
brana su upravo ova 
dva objekta, iz kojih su 
speleolozi izvukli sta-
klenu, metalnu i plas-
tičnu ambalažu, ali i 
elektronički otpad.

Kako bi podigli eko-
lošku svijest građana, 
Speleološka udruga 
Kraševski viri organi-
zirat će i predavanje o 
važnosti zaštite podze-
mlja.

Speleolozi u akciji čišćenja podzemlja u lepoglavskom kraju

Speleolozima su se u akciji pridružili i vatrogasci te članovi 
HGSS-a

Priče iz Lepoglave bit će predstavljene i djeci iz Italije i Malte

Novu je državnu zastavu uručio gradonačelnik Marijan Škvarić

SPORT

Završena rekonstrukcija velikog nogometnog igrališta u Lepoglavi 

Ulaganje u sportsku 
infrastrukturu preduvjet je za 
uspješni razvoj sporta
- Rekonstrukcija nogometnog igrališta u Lepoglavi još je jedan uspješno 
provedeni projekt na području Grada Lepoglave koji zorno pokazuje kako 
prepoznajemo potrebe naših građana. Lepoglava je grad s dugom i boga-
tom sportskom tradicijom, s ponosom nosimo titulu prvog Europskog grada 
sporta u našoj zemlji i već godinama kontinuirano ulažemo u razvoj sportske 
infrastrukture na cijelom području Grada, kako bismo svim našim građani-
ma osigurali primjerene uvjete za bavljenje sportom i rekreacijom. Projek-
te koje provodimo financiramo uz potporu Europske unije, kao što je to bio 
slučaj i ovoga puta - istaknuo je Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave, 
predstavljajući projekt rekonstrukcije nogometnog igrališta u Lepoglavi, koji 
je vrijedan više od pola milijuna kuna.

Polovicu tih sredstava, 
252 tisuće kuna, Grad Le-
poglava je osigurao na na-
tječaju koji je lani raspisa-
la Lokalna akcijska grupa 
- Sjeverozapad za Tip ope-
racije 7.4. - Ulaganja u 
pokretanje, poboljšanje 
ili proširenje lokalnih te-
meljnih usluga za ruralno 
stanovništvo, uključujući 
slobodno vrijeme i kul-
turne aktivnosti te pove-
zanu infrastrukturu.

Cjelovito uređenje 
sportskog centra

- Grad Lepoglava je 
prošle godine na natječaj 
LAG-a Sjeverozapad pri-
javio projekt rekonstruk-
cije velikog nogometnog 
igrališta u Lepoglavi, koji 
obuhvaća zamjenu tra-
ve na igralištu i uređenje 
nogometnog terena. Nova 
trava je niknula i obavlje-
na je prva košnja trave s 
novom kosilicom. Grad 
Lepoglava je naime, uz 
sredstva za rekonstruk-
ciju igrališta osigurao do-
datnih 150 tisuća kuna za 
kupnju novih golova te 
kosilice, a lani je izdvojio 
i 105 tisuća kuna vlasti-
tih sredstava za uređenje 
dvije svlačionice koje će 
prvenstveno koristiti na-
ša ženska nogometna eki-
pa koja se natječe u Prvoj 
ženskoj nogometnoj ligi, 
najvišoj razini natjecanja 
u ženskom klupskom no-
gometu u Hrvatskoj, na 
što smo izuzetno ponosni. 
Uskoro ćemo na igralištu 
urediti i upojne bunare za 
navodnjavanje, a planira-
mo urediti i atletsku stazu 
oko igrališta - naglasio je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, te dodao kako je 
s uređenjem travnjaka na 
nogometnom igralištu na-
pravljen novi, važan ko-

rak u cjelovitom uređenju 
sportskog centra u Lepo-
glavi, koji bi trebao pre-
rasti u nogometni kamp, 
koji će biti na raspolaga-
nju i drugim nogometnim 
ekipama, ali i svim građa-
nima Lepoglave.

Izvrsni uvjeti za daljnji 
razvoj sporta

Zahvaljujući ovim ula-
ganjima sportska Lepo-
glava dobila je primjere-
ne uvjete za daljnji razvoj 
sporta na svom području.

- U nogometno igrali-
šte u Lepoglavi godinama 
nije ulagano, pa je ono 
bilo u vrlo slabom stanju, 
trava je bila loša, a teren 
neravan. Prigoda da ob-
novimo teren uz podršku 
Grada Lepoglave pružila 
nam se zahvaljujući na-

tječaju Lokalne akcijske 
grupe - Sjeverozapad. Ia-
ko se rekonstrukcija malo 
odužila, stigli smo do za-
vršne faze uređenja igra-
lišta. Zbog radova na igra-
lištu naša je ženska ekipa 
jesenski dio sezone mo-
rala igrati na gostujućim 
terenima, no sada imamo 
odličan teren i doista pri-
mjerene uvjete za trening 
i natjecanja, ali i za rad s 
našim mladim selekcija-
ma. Naš ženski nogomet-
ni klub u selekciji ima 
sedamdesetak djevojčica, 
a na ovom će igralištu 
trenirati i stotinjak dječa-
ka svih uzrasta. Ponovo 
želim istaknuti kako bez 
ulaganja u sportsku infra-
strukturu nema ozbiljnog 
razvoja sporta. 

Danas je djecu sve teže 
pridobiti da se počnu oz-
biljnije baviti sportom, pa 
nam je ovaj novouređeni 
teren izuzetno važan jer 
će i oni sada imati sjajne 
uvjete za bavljenje spor-
tom - rekao je Tonko Žu-
panić, predsjednik Žen-
skog nogometnog kluba 
Lepoglava i predsjednik 
Zajednice sportskih udru-
ga Grada Lepoglave.

Lepoglavskim nogometašima i 
nogometašicama na korištenje predane 
novouređene svlačionice

Vrhunski uvjeti 
za bavljenje 
sportom
Nogometašima i nogometašicama Lepoglave 
na korištenje su predane novouređene svlači-
onice koje se nalaze u sklopu objekta Sport-
sko-rekreacijskog centra u Lepoglavi. Svlači-
onice im je na upotrebu predao gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

- Uređenje ovih 
svlačionica nastavak 
je ulaganja u sportsku 
infrastrukturu na po-
dručju Grada Lepogla-
ve. A da se u Lepoglavi 
itekako ulaže u ovaj 
važan segment razvoja 
grada svjedoče i goto-
vo pola milijuna kuna 
vrijedni radovi obnove 
centralnog nogomet-
nog terena. Cijeli ovaj 
sportski kompleks pla-
niramo urediti i tako 
stvoriti vrhunske uvje-
te za bavljenje sportom 
u Lepoglavi. Planiramo 
uz centralni teren po-
staviti semafor, a kan-
didirat ćemo se i na 

projekt Hrvatskog no-
gometnog savez koji će 
u Hrvatskoj financirati 
izgradnju 105 igrališta s 
umjetnom travom kako 
bismo uredili i pomoć-
ni teren. Želimo stvoriti 
vrhunske uvjete našim 
sportašima, ali i onima 
koji će ovdje dolaziti na 
pripreme i u kampove 
- poručio je gradona-
čelnik Škvarić te dodao 
kako je Grad Lepoglava 

grad koji, nakon Varaž-
dina, izdvaja najviše 
proračunskih sredsta-
va za sport u Varaždin-
skoj županiji.

U svlačionicama je 
ugrađena nova sani-
tarna instalacija, po-
stavljene su pločice te 
je obnovljen inventar 
i unutrašnjost svlačio-
nica. Radovi su bili vri-
jedni nešto više od 50 
tisuća kuna, a s po 25 
tisuća kuna financirali 
su ih Županijski nogo-
metni savez i Grad Le-
poglava.

Uz obnovljene 
svlačionice koje su im 
predane na uporabu, 
nogometašima i nogo-
metašicama Lepoglave 
stigla je i vrijedna do-
nacija sponzora. Riječ 
je o perilici i sušilici 
rublja koje će klubovi-
ma olakšati održavanje 
sportske opreme.

Zahvale sponzori-
ma, a posebice Gradu 
Lepoglavi i Županij-
skom nogometnom sa-
vezu, koji su prepoznali 
potrebe lepoglavskih 
nogometaša i nogome-
tašica, uputio je Tonko 
Županić, predsjednik 
Zajednice sportskih 
udruga Grada Lepogla-
ve.

U svlačionicama je ugrađena nova sanitarna instalacija, 
postavljene su pločice te je obnovljen inventar

Grad Lepoglava je uz sredstva za rekonstrukciju igrališta osigurao 
dodatnih 150 tisuća kuna za kupnju novih golova te kosilice

Uređenjem travnjaka na 
nogometnom igralištu 

napravljen je novi, važan 
korak u cjelovitom 
uređenju sportskog 

centra u Lepoglavi, koji 
bi trebao prerasti u 

nogometni kamp, koji 
će biti na raspolaganju 
i drugim nogometnim 

ekipama, ali i svim 
građanima Lepoglave

Grad Lepoglava, nakon 
Varaždina, izdvaja 

najviše proračunskih 
sredstava za sport u 
Varaždinskoj županiji
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Lepoglavski župnik mons. Andrija Kišiček otišao u mirovinu

Uvijek na službi Bogu i ljudima
Nakon 18 godina službovanja u župi Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije u Lepoglavi, mons. Andrija Kišiček oprostio se 15. 
ožujka na misnom slavlju koje je predvodio sa župnom zajednicom.

- Kada budemo odla-
zili jedino važno bit će 
tragovi ljubavi što ćemo 
ih ostaviti za sobom. Ta-
kvi tragovi doveli su nas 
danas u ovu lepoglavsku 
crkvu, za ovaj zajednički 
stol za kojim nas je naš 
župnik mons. Andrija 
Kišiček uvijek nastojao 
zbližit s Isusom Kristom. 
Njemu danas zahvalju-
jemo za neizmjeran dar, 
za svećenika i prijatelja, 
učitelja i suradnika, po-
svetitelja i brata. Zahva-
ljujemo Bogu za veliki 
dar, zahvaljujemo mu na 
našem župniku Andriji 
Kišičeku. Radosni smo što 
smo imali prigodu s njime 
rasti, slaviti, smijati se i 
plakati, a sjetni jer ćemo 
se rjeđe viđati. No, odla-
zeći iz lepoglavske župe, 
koja je bila i ostat će Vaš 

dom, Vi nećete nikada ne-
stati iz naše sredine. Ostat 
će tu molitve, žrtve i Vaš 

rad. Ostat će marljivi ko-
raci utabani u Stepinčev 
put, združeni s koracima 
pavlina koji su nas toliko 
zadužili. Poput njihovih, 
ostavio je i Vaš život veli-

ki trag, ne samo u duhov-
nom već i u društvenom 
i kulturnom životu ovog 

podneblja - rekao je vlč. 
Ivica Cujzek u propovije-
di koju je većim dijelom 
posvetio mons. Kišičeku i 
dubokom tragu koji je kao 
duhovni pastir ostavio 
službujući u lepoglavskoj 
župi.

Duboki trag u Župi
Da je trag koji je osta-

vio u lepoglavskoj župi 
zaista velik i značajan 
moglo se čuti i u zahvali 
koju su mu uputili župlja-
ni lepoglavske župe, koji 
su tom prigodom istaknu-
li da je mons. Kišiček bio 
i jest svećenik u pravom 
smislu te riječi - uvijek 
na službi Bogu i ljudima. 
Prisjetili su se i njegovog 
upornog zalaganja za ob-
novu sakralnih objekata 
u lepoglavskoj župi.

Na duboki trag koji 
je mons. Andrija Kišiček 
ostavio u Lepoglavi uka-
zao je i gradonačelnik 
Marijan Škvarić u zahvali 
koju je uputio u ime Gra-
da Lepoglave, pri čemu 
je posebno istaknuo i od-
ličnu suradnju s Gradom 
Lepoglavom, zahvaljujući 

kojoj je obnovljena kape-
la, župni dvor, crkva, sa-
mostan, križni put i druga 
sakralna zdanja i spome-
nici.

Svjedočiti Božju riječ
- Vaše poslanje možda 

najbolje opisuju riječi bi-
skupa u miru Josipa Mrz-
ljaka, koji je rekao da je 
svećenik prvi pozvan čuti 
i prihvatiti Božju riječ te 
po njoj živjeti i o njoj svje-
dočiti, a što ste vi predano 
činili - poručio je mons. 
Kišičeku gradonačelnik 
Škvarić, koji mu je u za-
hvalu za sve što je učinio 
za vjernike i Lepoglavu 
uručio monumentalnu 
fotografiju slike Crne Ma-
rije s oltara lepoglavske 
župne crkve, koja će ga 
podsjećati na službovanje 
u Lepoglavi.

Župljani su pak mons. 
Kišičeku darovali fotelju 
u kojoj će se moći odma-
rati tijekom svojih umi-
rovljeničkih dana.

Čestitka viceadmiralu Robertu Hranju na imenovanju na dužnost načelnika Glavnog stožera 

Gradonačelnik novom načelniku zaželio puno 
uspjeha na novoj dužnosti
Povodom imenovanja na dužnost načelnika Glavnog stožera Oružanih sna-
ga Republike Hrvatske viceadmiralu Robertu Hranju čestitku je uputio gra-
donačelnik Lepoglave Marijan Škvarić. 

U čestitki je istaknuto 
da je viceadmiral Hranj 
cijelo djetinjstvo proveo 
u Lepoglavi,  gdje je po-
hađao i završio osnovnu 
školu.

- Velika je čast i pri-
znanje biti imenovan na 
tako visoku i odgovornu 

državnu dužnost. Ovo 
imenovanje nas dodatno 
raduje i čini ponosnim 
zbog činjenice da je vice-
admiral Hranj svoje dje-
tinjstvo i osnovnoškolske 
dane proveo u našem 
gradu. Želim mu puno 
uspjeha u radu i da, kao 

što je to činio i dosad, 
uspješno odgovori na sve 
izazove koje donosi ova 
zahtjevna dužnost  - po-
ručio je u čestitki novom 
načelniku Glavnog stože-
ra Oružanih snaga Repu-
blike Hrvatske gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

Viceadmiral Robert Hranj imenovan je na dužnost načelnika 
Glavnog stožera Oružanih snaga Republike Hrvatske

Nakon 18 godina službovanja u lepoglavskoj župi od vjernika se oprostio mons. Andrija Kišiček

Gradonačelnik Marijan Škvarić uručio je mons. Kišičeku prigodan dar

Svojom predanom službom mons. Kišiček ostavio je duboki trag u 
Lepoglavi


